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Carpathian Couriers raCe
połaniec po raz drugi gospodarzem Karpackiego Wyścigu Kurie-

rów. uroczyste podpisanie umowy
Trwają przygotowania do kolejnej edy-

cji Karpackiego Wyścigu Kurierów. To 
szosowy, etapowy wyścig kolarski, który 
wpisany jest przez Międzynarodową Unię 
Kolarską (UCI) do dorocznego kalendarza 
imprez europejskich z cyklu Europe Tour. 
Wyścig składa się z prologu oraz kilku eta-
pów ze startu wspólnego i uznawany jest 
za jedno z najważniejszych wydarzeń dla 
kolarzy młodzieżowych w Europie. 

Formuła wyścigu zakłada, że startują 
w nim zarówno reprezentacje narodowe 
oraz grupy zawodowe i kluby sportowe. 
Jest to najważniejsza impreza wiosenna 
dla zawodników polskich, licencjono-
wanych przez Polski Związek Kolarski. 
W 2019 roku Połaniec po raz pierwszy 
w historii, stał się miastem etapowym wy-
ścigu. O  organizacji tegorocznej edycji 
będziemy informować na bieżąco.

Wspólne zdjęcie po zawarciu umowy: od lewej: Przewodniczący Rady Miejskiej - Sta-
nisław Lolo, Prezes Zarządu, dyrektor Karpackiego Wyścigu Kurierów - Tomasz Wójcik, 
Burmistrz Połańca - Jacek Tarnowski.

Stworzenie i wdrażanie kompleksowego 
systemu wsparcia przedsiębiorczości miesz-
kańców obszarów rewitalizacji. założone 
działania i stopień ich realizacji: 

Miasto i Gmina Połaniec podejmuje szereg działań w za-
kresie wsparcia przedsiębiorczości, tworzenia dobrych i do-
godnych warunków dla rozwoju regionu w celu pozyskania 
inwestorów i  tworzenia nowych miejsc pracy. Stworzona 
przez gminę kompleksowa oferta powstała na przestrzeni 
kilku lat i dziś oferuje potencjalnym inwestorom komplekso-
wo uzbrojone tereny inwestycyjne, jak również dogodne wa-
runki w postaci ulg lokalnych. Działania, o których mowa to: 
- Nabywanie gruntów pod tereny inwestycyjne. 
-  Opracowanie i aktualizacja Miejscowych Planów Zago-

spodarowania Przestrzennego oraz Studium Uwarun-
kowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego 
Gminy Połaniec; 

-  Pozyskanie zewnętrznych środków na kompleksowe 
przygotowanie terenów inwestycyjnych; 

-  Włączenie terenów inwestycyjnych do Specjalnej Strefy 
Ekonomicznej „Starachowice”; 

-  Podział działek na mniejsze obszary w celu oferowania 
potencjalnym inwestorom powierzchni dostosowanej do 
ich indywidualnych potrzeb; 

-  Tworzenie bazy danych wszystkich zawodów; 
-  Prowadzenie działań informacyjno-promocyjnych, w ra-

mach których Burmistrz odbył w 2020 roku 51 spotkań 
z potencjalnymi inwestorami; 

-  Korzystanie z  dobrych praktyk sąsiedniej Specjalnej 
Strefy Ekonomicznej EURO – PARK MIELEC. 

-  Działania Gminy Połaniec nakierunkowane na poszerze-
nie oferty i stworzenie warunków wspierających rozwój 
przedsiębiorstw za sprawą inkubatorów przedsiębiorczo-
ści biurowo – produkcyjnych. Głównym celem ma być 
udostępnienie niezbędnego zaplecza dla osób, które chcą 
rozpocząć działalność gospodarczą, osób stawiających 
swoje pierwsze kroki w biznesie, ale także i dla tych już 
funkcjonujących.

Działania wspierające 
rozwój Miasta i GMiny połaniec
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DrUGi inwestor na streFie c 
tyM razeM najwięKsze centrUM LoGistyczno- 

DystryBUcyjne z częŚcią proDUKcyjną w reGionie
to nie Koniec DoBrycH informacji!!! 

SĄ DalSze zaintereSoWania naSzymi terenami.

ogłoszono kolejne przetargi na dużą 
powierzchnię, łącznie - 9,6168 ha.

Atrakcyjna lokalizacja, dogodna infrastruktu-
ra drogowa, kompleksowo uzbrojone tereny in-
westycyjne oraz otwartość władz samorządowych 
spowodowały, iż w gminie Połaniec rozstrzygnięto 
kolejny przetarg wyłaniając Inwestora. To PPUH 
Wojciech Tycner, który zamierza wybudować ol-
brzymie Centrum Logistyczno-Dystrybucyjne na 
Strefie inwestycyjnej „C” w Brzozowej.

Przedsiębiorstwo Produkcyjno-Usługowo-
-Handlowe Wojciech Tycner zostało założone 
w roku 1992 w Wadowicach Górnych koło Mielca. 
W pierwszych latach działalności firma zajmowała 
się produkcją artykułów z gumy oraz przetwórstwem 
tworzyw sztucznych. Z czasem działalność została posze-
rzona o handel hurtowy i dystrybucję artykułów instalacyj-
no-sanitarnych, która w chwili obecnej generuje większość 
przychodów przedsiębiorstwa. Budowę Centrum Logistycz-
no-Dystrybucyjnego PPUH w Połańcu Wojciech Tycner 
zamierza rozpocząć niezwłocznie po otrzymaniu niezbęd-

nych pozwoleń oraz dokumentów. Już wkrótce na obszarze 
9 i 10  strefy inwestycyjnej „C” w Brzozowej powstanie hala 
magazynowo – produkcyjna o łącznej powierzchni 31 800 
m2 i biurowiec z zapleczem socjalnym o powierzchni 3 000 
m2 oraz drogi, parkingi i place składowe.
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Wielu z nas z utęsknieniem wyczekuje powrotu do normalności, 
choć namiastki dawnej swobody i braku ograniczeń. z dużą dozą 
prawdopodobieństwa można stwierdzić, że niektóre praktyki i na-
wyki przyjęły się na zawsze i zostaną z nami na długo po pandemii.

Jednym z  najbardziej wyczekiwanych 
momentów w tym roku było rozpoczęcie 
szczepień. Nadzieją stały się powszechne 
szczepienia, które przyspieszyły, na tyle aby 
dać nam ochronę przed koronawirusem 
i szansę na powrót do normalności. Nie-
dawno zaplanowano organizację tzw. ma-
sowych punktów szczepień populacyjnych. 
Zadanie powierzono samorządom, wska-
zując minimalne normy i zasady sanitarne, 
jakie punkty te powinny spełniać. W trosce 
o zdrowie i  bezpieczeństwo mieszkańców 
Miasta i Gminy Połaniec Burmistrz – Ja-
cek Tarnowski podjął starania o urucho-
mieniu punktu szczepień powszechnych 
właśnie w Połańcu.

– Rozumiejąc znaczenie szczepień i  po-
trzeby mieszkańców w tym zakresie, zapa-
dła decyzja o utworzeniu Punktu do Szcze-
-pień Powszechnych w  Połańcu. Szczepienia 
to nasza wspólna sprawa i  nasza wspólna 
odpowiedzialność. Tylko one są naszą prze-
pustką do normalności. Utworzenie Punktu 
Powszechnych Szczepień było dużym wyzwa-
niem organizacyjnym, w szczególności w za-
kresie zaplanowania sprawnej obsługi osób 

w  nowo powstałym punkcie. Dziś możemy 
powiedzieć, że to bardzo dobrze zlokalizowa-
ny punkt w  centrum Połańca. Chcemy, aby 
jak największa liczba osób, bez trudu, mogła 
tu przychodzić i przyjmować szczepionkę. Jest 
mi niezmiernie miło, że gmina Połaniec mo-
gła włączyć się w tę akcję powszechnych szcze-
pień. Jesteśmy dobrze przygotowani. Liczę 
na to, że mieszkańcy oraz osoby przyjezdne 
nadal będą chętnie korzystać z   możliwości 
szczepienia. Dziękuję wszystkim podmiotom 
odpowiedzialnym za otwarcie Punktu Szcze-
pień Powszechnych, a  zwłaszcza naszemu 
Partnerowi całego przedsięwzięcia Centrum 
Medycznemu „MEDYK” z Rzeszowa, dzię-
ki któremu jesteśmy Punktem Szczepień Po-
wszechnych z  tak wysokim wynikiem szcze-
pień, albowiem liczba zaszczepionych do dnia 
25.05.2021 – to 10333 osoby. Chcemy dalej 
realizować to przedsięwzięcie, którego celem 
jest bezpieczeństwo Mieszkańców i  szybki 
powrót do normalności, jaką znamy sprzed 
pandemii. Niech Punkt Szczepień Powszech-
-nych służy dla dobra nas wszystkich – mówi 
Burmistrz Połańca, Jacek Tarnowski.

pUnKt szczepieŃ 
powszecHnycH w połaŃcU 

z najwięKszą LiczBą osóB zaszczepionycH 
w powiecie staszowsKiM
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Stworzenie i  wdrażanie kompleksowe-
go systemu wsparcia przedsiębiorczości 
mieszkańców obszarów rewitalizacji. Za-
łożone działania i stopień ich realizacji: 

Miasto i  Gmina Połaniec podejmuje szereg 
działań w  zakresie wsparcia przedsiębiorczości, 
tworzenia dobrych i  dogodnych warunków dla 
rozwoju regionu w  celu pozyskania inwestorów 
i tworzenia nowych miejsc pracy. Stworzona przez 
gminę kompleksowa oferta powstała na przestrzeni 
kilku lat i dziś oferuje potencjalnym inwestorom 
kompleksowo uzbrojone tereny inwestycyjne, jak 
również dogodne warunki w postaci ulg lokalnych. 
Działania, o których mowa to: 
•  Nabywanie gruntów pod tereny inwestycyjne. 
•  Opracowanie i aktualizacja Miejscowych Planów 

Zagospodarowania Przestrzennego oraz Studium 
Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 
Przestrzennego Gminy Połaniec; 

•  Pozyskanie zewnętrznych środków na komplek-
sowe przygotowanie terenów inwestycyjnych; 

•  Włączenie terenów inwestycyjnych do Specjalnej 
Strefy Ekonomicznej „Starachowice”; 

•  Podział działek na mniejsze obszary w celu ofe-
rowania potencjalnym inwestorom powierzchni 
dostosowanej do ich indywidualnych potrzeb; 

•  Tworzenie bazy danych wszystkich zawodów; 
•  Prowadzenie działań informacyjno – promocyj-

nych, w ramach których Burmistrz odbył w 2020 
roku 51 spotkań z potencjalnymi inwestorami; 

•  Korzystanie z  dobrych praktyk sąsiedniej Spe-
cjalnej Strefy Ekonomicznej EURO – PARK 
MIELEC. 

•  Działania Gminy Połaniec nakierunkowane 
na poszerzenie oferty i  stworzenie warunków 
wspierających rozwój przedsiębiorstw za sprawą 
inkubatorów przedsiębiorczości biurowo – pro-
dukcyjnych. Głównym celem ma być udostęp-
nienie niezbędnego zaplecza dla osób, które chcą 
rozpocząć działalność gospodarczą, osób stawia-
jących swoje pierwsze kroki w biznesie, ale także 
i dla tych już funkcjonujących. Miasto i Gmina 
Połaniec po przeprowadzonych konsultacjach jest 
w posiadaniu opracowanych koncepcji na budowę 
inkubatorów przedsiębiorczości na strefach in-
westycyjnych. 12 kwietnia 2017 roku w wyniku 
zawartej umowy z  biurem projektowym POL 
DESIGNS Pathias Mwendela Gmina Połaniec 
zrobiła kolejny bardzo ważny krok celem stworze-
nia warunków ułatwiających rozwój przedsiębior-
czości. Na mocy zawartej umowy został opraco-
wany projekt budowlano-wykonawczy dotyczący 
inkubatorów przedsiębiorczości w Połańcu wraz 
z pozwoleniem na budowę. Kwota zadania to 119 
000, 00 złotych brutto. 
Treny inwestycyjne w Połańcu cieszą się coraz 

większym zainteresowaniem. Świadczy o tym za-
interesowanie nabyciem gruntów wyrażone w po-
staci listów intencyjnych składanych do Urzędu 
Miasta i Gminy w Połańcu wyrażające gotowość 
potencjalnych inwestorów do nabycia gruntu na 
terenie naszej gminy w celu budowy zakładów pra-
cy i realizacji inwestycji w zakresie odnawialnych 
źródeł energii. 

1.  W roku 2019 do Urzędu Miasta i Gminy w Po-
łańcu wpłynął list intencyjny, w którym przed-
siębiorca wyraził zainteresowanie nabyciem 
terenów w  strefie inwestycyjnych C, obszar 6 
o powierzchni 3,8115 ha. 
Załażenia przedsiębiorcy: 
 Budowa zakładu produkcyjnego wraz z zaple-
czem magazynowym. 
Nakłady inwestycyjne: ok 12 mln zł 
Inwestycja zakłada stworzenie ok 24 miejsc 

pracy. 

2.  W roku 2020 do UMiG Połaniec wpłynął list 
intencyjny, w którym przedsiębiorca wyraził za-
interesowanie nabyciem terenów w strefie inwe-
stycyjnej C, obszar 5 o powierzchni 3,4180 ha. 
Załażenia przedsiębiorcy: 
Budowa zakładu produkcyjnego. 
Nakłady inwestycyjne: ok 79,5 mln zł 
Inwestycja zakłada stworzenie 120 miejsc pracy. 

3.  W  roku 2021 do UMiG Połaniec wpłynęły 3 
listy intencyjne: 

•  Pierwszy list intencyjny, w którym przedsiębiorca 
wyraził zainteresowanie nabyciem gruntu w stre-
fie inwestycyjnej C, obszar 9 oraz 10 o  łącznej 
powierzchni 9,3301 ha. 

Załażenia przedsiębiorcy: 
-  budowa hal magazynowo–produkcyjnych 

o łącznej powierzchni 36 tyś. m2, 
-  biurowca z zapleczem socjalnym o pow. użyt-

kowej 3 tys. m2, 
-  drogi, placów składowych, parkingów oraz po-

zostałej wymaganej infrastruktury. 
Nakłady inwestycyjne: 60 mln zł 
Inwestycja stworzy 150 miejsc pracy. 

•  Drugi list intencyjny, w którym przedsiębiorca 
wyraził chęć zakupu gruntu w  strefie inwesty-
cyjnej C, obszar 2 i 3 oraz nabyciem praw użyt-
kowania wieczystego dla obszaru nr 1 o łącznej 
powierzchni 8, 8739 ha. 

Załażenia przedsiębiorcy: 
Budowa zakładu produkcyjnego wraz z halami 

magazynowymi docelowej powierzchni 35 tyś. m2, 
wraz z niezbędna infrastrukturą 

Nakłady inwestycyjne: 70 mln zł 
Inwestycja zakłada stworzenie 170 miejsc pracy. 

•  Trzeci list intencyjny, w którym przedsiębiorca 
wyraził zainteresowanie nabyciem gruntu w stre-
fie inwestycyjnych C w części obszaru 8, działki 
o powierzchni 0,7429 ha. 

Załażenia przedsiębiorcy: 
Budowa zakładu produkcyjnego. 
Nakłady inwestycyjne: 3 mln zł 
Inwestycja zakłada stworzenie 25 miejsc pracy. 

W  roku 2021 do Urzędu Miasta i  Gminy 
w Połańcu wpłynęło również zapytanie z Polskiej 
Agencji Inwestycji i  Handlu (PAIH) dotyczące 
naszej oferty inwestycyjnej (strefy inwestycyjnej D 
w Brzozowej o powierzchni ok. 50 ha) w związku 
z zainteresowaniem Chińskiego Inwestora z branży 
produkcji katod grafitowych będących częścią ba-
terii do pojazdów elektrycznych. Zapotrzebowanie 
w moc dla tej inwestycji, Inwestor określił w wy-
sokości 245 MW, natomiast szacowane zużycie 
energii po I etapie budowy to ok. 630 GWh/rok, 
a po II etapie budowy to 2100 GWh/rok. Przewi-
dywana ilość stworzonych miejsc pracy określona 
została przez Inwestora w przedziale od ok. 300-
500. Powierzchnia zakładu (obiekty) określono na 
poziomie ok. 41,6 ha (416 000 m2). Planowane 
nakłady inwestycyjne do 320 mln EURO (tj. ok. 1 
miliard 360 milionów zł). Inwestor rozważał lokali-
zację zakładu na terenie Europy Centralnej. Polska 
była jedną z potencjalnych lokalizacji dla inwestycji. 
Polska Agencja Inwestycji i Handlu zaproponowała 
Inwestorowi dwie lokalizacje w Polsce, w tym jedną 
zgłoszoną przez Miasto i Gminę Połaniec (strefę 
inwestycyjną D). PAIH proponował lokalizację 
inwestycji w  Połańcu. Oferta została oceniona 
jako bardzo atrakcyjna przez PAIH oraz Inwesto-
ra Chińskiego. Z informacji, jakie uzyskaliśmy od 
PAIH, podczas wstępnych negocjacji ceny ener-
gii elektrycznej z  dostawcą energii, Inwestor nie 
uzyskał zakładanego poziomu cenowego, co może 
spowodować negatywne skutki w postaci zlokali-

zowania tego zakładu w innym kraju, gdzie energia 
elektryczna jest tańsza. 

Ogromnym zainteresowaniem cieszy się także 
opracowana oferta inwestycyjna gminy w  zakre-
sie gruntów, które mogą być również dedykowane 
pod katem inwestycji związanych z budową farm 
fotowoltaicznych. 

Potencjalni inwestorzy w zapytaniach kierowa-
nych do Urzędu Miasta i Gminy w Połańcu, którzy 
maja w  planach budowę farmy fotowoltaicznej, 
deklarują gotowość wydzierżawienia gruntu i chęć 
nawiązania współpracy. Z zapytaniami do Urzędu 
Miasta i Gminy w Połańcu dotyczącymi posiadania 
przez gminę gruntów na których mogłyby zostać 
zlokalizowane farmy fotowoltaiczne oraz możli-
wość ich wydzierżawienia do maja 2021 r. zwróciło 
się ok 25 potencjalnie zainteresowanych firm. 

Przedsiębiorcy zainteresowani budową farmy 
fotowoltaicznej, która daje możliwość opłacalno-
ści inwestycji zazwyczaj zwracają się z zapytaniem 
o  dostępność gruntu o  minimalnej powierzchni 
ok. 30 ha. 

Jedna z  lokalizacji wskazana w ofercie Miasta 
i  Gminy Połaniec, jako potencjalne miejsce do 
budowy farmy fotowoltaicznej o dużej mocy, która 
zdobyła uznanie potencjalnego Inwestora znajduje 
się na terenie sołectw Zdzieci Nowe oraz Zdzie-
ci Stare przy tzw. szlaku królewskim. Grunty te 
stanowią własność osób fizycznych. Współpraca 
potencjalnego Inwestora z samorządem oraz miesz-
kańcami przyniosła pozytywny efekt. W  chwili 
obecnej Inwestor jest w trakcie procedowania dzia-
łań związanych z planowaną inwestycją. Planowane 
przedsięwzięcie to budowa farmy fotowoltaicznej 
o mocy ok. 100 MW. 

W związku z przeprowadzoną analizą ryn-
ku, w  zakresie zainteresowania terenami 
inwestycyjnymi Burmistrz Miasta i Gminy 
Połaniec ogłosił następujące przetargi: 

2019 r. 
1.  Ogłoszenie pierwszego przetargu pisemnego 

nieograniczonego na sprzedaż niezabudowanej 
nieruchomości gruntowej, oznaczonej w. ewiden-
cji gruntów jako działka nr 704 o powierzchni 
3,8115 ha, stanowiącej własność Gminy Poła-
niec, położonej w  Brzozowej, gmina Połaniec, 
w  obrębie Strefy Inwestycyjnej C, określonej 
jako obszar inwestycyjny 6, włączonej w obszar 
Specjalnej Strefy Ekonomicznej „Starachowice” 
- Podstrefa Połaniec. 
Grunt nabyła firma MULTON Sp. z o. o., która 

zgodnie ze złożoną ofertą na przedmiotowym ob-
szarze wybuduje zakład produkcyjny wykorzystują-
cy surowiec drzewny wraz z zapleczem magazyno-

wym. Działalność zakładu produkcyjnego opierać 
się będzie na produkcji pelletu oraz przetwarzaniu 
pozostałości tartacznych. Nakład na inwestycje wy-
nosi 12 mln zł. W ramach przedsięwzięcia Inwestor 
zamierza stworzyć min. 25 miejsc pracy. Inwestycja 
jest w trakcie technicznej realizacji. 

2020 r.: 
1.  Ogłoszenie pierwszego przetargu pisemnego 

nieograniczonego na sprzedaż niezabudowanej 
nieruchomości gruntowej, oznaczonej w ewiden-
cji gruntów jako działka nr 703 o powierzchni 
3,4180 ha, stanowiącej własność Gminy Poła-
niec, położonej w  Brzozowej, gmina Połaniec, 
w  obrębie Strefy Inwestycyjnej C, określonej 
jako obszar inwestycyjny 5, włączonej w obszar 
Specjalnej Strefy Ekonomicznej „Starachowice” 
- Podstrefa Połaniec. 
W wyniku ogłoszonego postępowania przetar-

gowego została złożona jedna oferta. 
Inwestor w złożonej ofercie zadeklarował wy-

budowanie zakładu produkcyjnego (płyty z kom-
pozytu gipsowo-celulozowego). Oferta zakładała 
budowę: 
-  hali produkcyjnej o  orientacyjnej powierzchni 

4020 m2; 
-  budynku biurowo-technicznego o orientacyjnej 

powierzchni 859 m2; 
-  infrastrukturę pomocniczą tj.: silosy i zasieki gip-

su, wiata surowców, wiata serwisowa, magazyn 
palet, zbiorniki podczyszczania ścieków techno-
logicznych, zbiornik wody deszczowej, zbiornik 
p.poż. oraz drogi wewnętrzne i parkingi. 
Nakłady inwestycyjne: ok. 81,0 mln zł 
Inwestycja zakładała stworzenie 120 miejsc 

pracy. 
Złożona oferta nie zawierała wszystkich for-

malnych dokumentów i z tego powodu nie mogła 
zostać przyjęta. W związku w powyższym postę-
powanie przetargowe zakończyło się wynikiem 
negatywnym. 
2.  Ogłoszenie drugiego przetargu pisemnego nie-

ograniczonego na sprzedaż niezabudowanej nie-
ruchomości gruntowej, oznaczonej w  ewidencji 
gruntów jako działka nr 703 o powierzchni 3,4180 
ha, stanowiącej własność Gminy Połaniec, położo-
nej w Brzozowej. Do ogłoszonego postępowania 
przetargowego nie wpłynęła żadna oferta. 
Przed terminem składania ofert, jeden z przed-

siębiorców, który był zainteresowany nabyciem 
nieruchomości i planował na nim budowę i urucho-
mienie zakładu produkcyjnego (płyty z kompozytu 
gipsowo-celulozowego), przesłał do Urzędu Miasta 
i Gminy w Połańcu wyjaśnienie w którym poinfor-
mował, iż w związku z brakiem informacji zwrotnej 
od wytwórcy gipsu, na temat możliwości zawarcia   

wsparcie przeDsięBiorczoŚci 
w GMinie połaniec
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długoterminowej umowy na zakup tego produktu 
(który jest produktem ubocznym w procesie odsiar-
czania spalin), nie może przystąpić do przetargu na 
zakup działki. Długoterminowa umowa, o której 
mowa powyżej, jest warunkiem koniecznym do 
realizacji planowanego przedsięwzięcia. 

Firma ponadto skierowała do Urzędu Miasta 
i Gminy w Połańcu pismo, w którym informuje, iż 
w związku z zamiarem nabycia gruntu na terenie 
strefy inwestycyjnej w gminie Połaniec z zamiarem 
budowy i uruchomienia na niej zakładu produkcyj-
nego, poczyniła już wiele starań, aby przygotować 
się do procesu inwestycyjnego w  tej lokalizacji, 
a mianowicie: 
- wykonała niezbędne analizy ekonomiczne, 
- przeprowadziła badania geologiczne gruntu, 
-  pozytywnie zweryfikowała dostępność i parame-

try wszystkich niezbędnych przyłączy, 
- zleciła operat szacunkowy, 
-  opracowała optymalny plan zagospodarowania 

terenu wraz z koncepcją techniczną, 
-  jest w trakcie realizacji opracowania raportu od-

działywania na środowisko. 
Jednakże, ze względu na brak porozumienia 

w  zakresie długoterminowej umowy na dostawę 
gipsu, który jest niezbędnym surowcem produkcyj-
nym i zapewnienie jego dostępności jest kluczowym 
warunkiem rozpoczęcia przez Spółkę realizacji in-
westycji, Spółka zmuszona jest do wstrzymania się 
ze złożeniem oferty na zakup gruntu. 

W przesłanym przez firmę piśmie czytamy, iż 
Spółka oceniła przygotowanie terenu jako bardzo 
dobre z punktu widzenia realizacji różnego rodzaju 
projektów przemysłowych. Przedmiotowa działka 
została uznana przez Spółkę za atrakcyjną i została 
wytypowana jako najlepsza docelowa lokalizacja 
dla fabryki – zarówno ze względów doskonałej 
infrastruktury, prężnie działającej Gminy oferującej 
rzetelną pomoc i  wsparcie, niewątpliwych zalet 
regionu, a także z powodu bliskości wytwórcy gipsu 
(produktu ubocznego procesu wytwarzania). 

Kserokopia dokumentów zawierająca założenia 
dotyczące budowy zakładu wraz z wizualizacją oraz 
kserokopia korespondencji wyjaśniającej nieprzy-
stąpienie firmy do przetargu na zakup nieruchomo-
ści w gminie Połaniec została skierowana do rad-
nych Rady Miejskiej w Połańcu w celu zapoznania 
się ze sprawą (data przekazania dokumentów do 
Radnych Rady Miejskiej – 01.02.2021 r.) 

2021 r.: 
1.  Ogłoszenie pierwszego przetargu pisemnego 

nieograniczonego na sprzedaż niezabudowanej 
nieruchomości gruntowej, obszaru inwestycyjne-
go 9 o powierzchni 4,8579 ha i 10 o powierzchni 
4,4426 ha o łącznej powierzchni 9,3005 ha, sta-
nowiącej własność Gminy Połaniec, położonej 
w Brzozowej, gmina Połaniec, włączonej w ob-
szar Specjalnej Strefy Ekonomicznej „Staracho-
wice” – Podstrefa Połaniec. 
Przetarg został rozstrzygnięty pozytywnie. In-

formacja o  wyborze i  wielkości przedsięwzięcia, 
nakładach inwestycyjnych i  ilości stworzonych 
miejsc pracy będzie podana w  poniedziałek 24 
maja 2021 r. 
2.  Ogłoszenie pierwszego przetargu pisemnego 

nieograniczonego na sprzedaż niezabudowanej 
nieruchomości gruntowej, obszaru inwesty-
cyjnego nr 2 o  powierzchni 2,7184 ha i  nr 3 
o powierzchni 4,1786 ha, o łącznej powierzchni 
6,8970 ha, stanowiącej własność Gminy Poła-
niec, położonej w  Brzozowej, gmina Połaniec, 
włączonej w  obszar Specjalnej Strefy Ekono-
micznej „Starachowice” – Podstrefa Połaniec 
Otwarcie przetargu nastąpi w dniu 15 lipca 2021 r. 

3.  Ogłoszenie pierwszego przetargu pisemnego 
nieograniczonego na oddanie w  użytkowanie 
wieczyste na okres 99 lat niezabudowanej nie-
ruchomości gruntowej położonej w Brzozowej 
gmina Połaniec, w granicach Specjalnej Strefy 
Ekonomicznej „Starachowice” – Podstrefa Po-
łaniec, określonej jako obszar inwestycyjny nr 1 
o łącznej powierzchni 1,9769 ha 
Otwarcie przetargu nastąpi w dniu 15 lipca 2021 r. 

4.  Ogłoszenie pierwszego przetargu pisemnego 
nieograniczonego na sprzedaż niezabudowanej 
nieruchomości gruntowej, oznaczonej w ewiden-
cji gruntów jako działka nr 706/1 o powierzchni 
0,7429 ha, stanowiącej własność Gminy Poła-
niec, położonej w  Brzozowej gmina Połaniec, 
włączonej w  obszar Specjalnej Strefy Ekono-
micznej „Starachowice” – Podstrefa Połaniec 
Otwarcie przetargu nastąpi w dniu 17 czerwca 

2021 r.

ogłoszono kolejne przetargi 
na dużą powierzchnię, łącznie - 
9,6168 ha.

Atrakcyjna lokalizacja, dogodna infra-
struktura drogowa, kompleksowo uzbrojone 
tereny inwestycyjne oraz otwartość władz 
samorządowych spowodowały, iż w gminie 
Połaniec rozstrzygnięto kolejny przetarg 
wyłaniając Inwestora. To PPUH Wojciech 
Tycner, który zamierza wybudować olbrzy-
mie Centrum Logistyczno-Dystrybucyjne 
na Strefie inwestycyjnej „C” w Brzozowej.

Przedsiębiorstwo Produkcyjno-Usługo-
wo-Handlowe Wojciech Tycner zostało 
założone w  roku 1992 w  Wadowicach 
Górnych koło Mielca. W  pierwszych 
latach działalności firma zajmowała się 
produkcją artykułów z  gumy oraz prze-
twórstwem tworzyw sztucznych. Z czasem 
działalność została poszerzona o  handel 
hurtowy i dystrybucję artykułów instala-
cyjno-sanitarnych, która w chwili obecnej 
generuje większość przychodów przed-
siębiorstwa. Budowę Centrum Logistycz-
no-Dystrybucyjnego PPUH w  Połańcu 
Wojciech Tycner zamierza rozpocząć 
niezwłocznie po otrzymaniu niezbędnych 
pozwoleń oraz dokumentów. Już wkrótce 
na obszarze 9 i 10  strefy inwestycyjnej „C” 
w  Brzozowej powstanie hala magazyno-
wo – produkcyjna o  łącznej powierzchni 
31 800 m2 i biurowiec z zapleczem socjal-
nym o powierzchni 3 000 m2 oraz drogi, 
parkingi i place składowe.

Inwestycja będzie 3-etapowa. Pierwszy 
etap zakończy się 30.06.2023 r., a  całość 
inwestycji zostanie oddana 30.04.2026 r.

W  Centrum Logistyczno-Dystrybu-
cyjnym PPUH Wojciech Tycner będzie 
kontynuował i  rozwijał dotychczasową 
działalność tj. konfekcjonowanie, pakowa-
nie i  dystrybucję artykułów instalacyjno-
-sanitarnych. Zamierza również uruchomić 
produkcję opakowań z tworzyw sztucznych 
na własne potrzeby.

Wielkość nakładów potrzebnych na re-
alizację przedsięwzięcia szacuje się na 60 
mln zł.

W  wyniku zrealizowanej inwestycji na 
trefie inwestycyjnej „C” w Brzozowej zosta-
nie stworzonych 155 miejsc pracy.

Samorząd Połańca, nie kryje satysfakcji 
z  faktu lokalizowania tym razem bardzo 
dużej inwestycji na terenie gminy Połaniec. 
Określony kierunek rozwoju naszej gmi-
ny poprzez przygotowanie warunków do 
tworzenia miejsc pracy jak się okazuje jest 
bardzo dobra decyzją. Ogrom pracy wło-
żony w uzbrojenie terenów inwestycyjnych, 
jak również ciężka praca włożona w przy-
gotowanie i  przekazywanie naszej oferty, 
głównie w setkach bezpośrednich spotkań 
z potencjalnymi inwestorami przynosi ko-
lejne efekty. Zadaniem samorządu jest po-
moc każdemu przedsiębiorcy w uzyskaniu 
wyczerpujących informacji niezbędnych 
do podjęcia decyzji o lokalizacji inwestycji. 
Jesteśmy również otwarci na propozycję 
współpracy w zakresie pomocy w pozyski-
waniu kadry pracowniczej.

Bardzo dobrą informacją dla mieszkań-
ców jest fakt zainteresowania przez poten-
cjalnych inwestorów kolejnymi terenami 
inwestycyjnymi.

W ślad za zgłoszonymi zainteresowania-
mi zostały ogłoszone kolejne przetargi na 
grunty w strefie inwestycyjnej C na łączną 
powierzchnię 9,6168 ha o rozstrzygnięciach 
których będziemy informować.

DrUGi inwestor na streFie c 
tyM razeM najwięKsze centrUM LoGistyczno- 

DystryBUcyjne z częŚcią proDUKcyjną w reGionie 
to nie Koniec DoBrycH inForMacji!!! 

są DaLsze zainteresowania naszyMi terenaMi.

1.  Jest Pan doświadczonym przedsiębiorcą. Od 
niemal dwudziestu lat działa Pan na rynku pra-
cy. Czy mógłby Pan opowiedzieć czym zajmuje 
się pańska firma?

–  Działamy na rynku od 1992 r. a więc już 29 
lat.  Nasza firma zajmuje się konfekcjonowa-
niem i  dystrybucją artykułów instalacyjno-
-sanitarnych takich jak np. odpływy i syfony, 
uszczelnienia różnego rodzaju i części zamien-
ne do baterii, zawory, kształtki mosiężne, rury 
i kształtki kanalizacyjne i wiele innych. Jeste-
śmy dostawcą do największych sieci marke-
tów budowlanych, takich   jak Leroy Merlin, 
Castorama, Obi, PSB Mrówka, jak również 
wielu hurtowni i  sklepów budowlanych i  in-
stalacyjno- sanitarnych.

2.  Postanowił Pan poszerzyć działalność i stworzyć 
zakład na Strefie Inwestycyjnej w Połańcu. Jakie 
ma Pan plany w związku z budową zakładu?

–  W  pierwszym etapie inwestycji, który zamie-
rzamy zakończyć do czerwca 2023 r. planujemy 
zbudować halę magazynową o pow. 12 000 m2 
oraz budynek socjalno-biurowy o pow. 3000m2. 
Pozwoli to na utworzenie nowych stanowisk 
konfekcjonowania i pakowania produktów, po-
prawi komfort pracy oraz pozwoli na poszerzenie 
oferty i  jeszcze sprawniejszą obsługę naszych 
kontrahentów. 

3.  Ile stanowisk pracy powstanie w wyniku zreali-
zowanej inwestycji w Połańcu? 

–  Docelowo planujemy zatrudniać w Połańcu co 
najmniej 155 osób do połowy 2026 r.

4.  Biorąc pod uwagę Pana wiedzę i doświadcze-
nie zawodowe jak według Pana zmieniają się 
warunki rozwojowe przedsiębiorców? Jak Pan 
sądzi ile docelowo w  Połańcu może pracować 
osób?

–  Jako, że zawsze staram się być co najmniej umiar-
kowanym optymistą, to do projektowania zakła-
du przyjmuję założenia, że będzie mogło  w nim 
pracować 200 osób.  Warunki rozwojowe przed-
siębiorstw oczywiście ulegają zmianie, postęp 
technologiczny, dostęp do informacji, dostęp do 
różnych form finansowania, dostęp do rynków - 
wszystko to sprawia, że mając pomysł na biznes, 
determinację i konsekwencję w działaniu można 
stosunkowo łatwo otworzyć firmę i  szybciej ją 
rozwinąć niż 10 czy 20 lat temu. Oczywiści to 

co dla jednych jest szansą, dla innych może być 
zagrożeniem.

5.  Wracając do początków naszej współpracy, po 
raz pierwszy spotkaliśmy się z Panem w 2016 r. 
przedstawiając wtedy naszą ofertę inwestycyjną. 
Na przestrzeni tego czasu nasza  oferta zmie-
niała się w wyniku czego chcąc zaktualizować 
przekazane panu informacje spotkaliśmy się 
w tym celu jeszcze 6 razy. Jak pan ocenia ofertę 
inwestycyjna Połańca, czy spełnia Pana ocze-
kiwania? Co zaważyło o wyborze Połańca jako 
miejsca do zainwestowania?

–  Oferta Połańca jest bardzo atrakcyjna, a o moim 
wyborze zdecydowała przede wszystkim po-
wierzchnia dostępnej i  w  pełni uzbrojonej 
działki, bliskość mojej dotychczasowej siedziby , 
oczywiście cena i  determinacja władz samorzą-
dowych w zachęcaniu do inwestowania właśnie 
w Połańcu.

6.  Gmina przyjazna inwestorowi to także gmina 
przyjazna przedsiębiorcy. Wielu inwestorów 
jako kluczowy faktor na linii inwestor – samo-
rząd podaje zaangażowanie i  profesjonalizm 
samorządów. Jak ocenia Pan   nasz samorząd 
i jego zaangażowanie oraz nasza współpracę?

–  Te 5 lat starań o inwestora, w dodatku  zakoń-
czonych sukcesem wystawia samorządowi jak 
najlepszą ocenę. Zarówno ja, jak i moi współpra-
cownicy zaangażowani w projekt jesteśmy bardzo 
mile zaskoczeni otwartością i chęcią  udzielania 
wszelkiej pomocy na każdym etapie rozmów. 
Muszę podkreślić, że władze samorządowe 
Połańca są jedynymi, które aktywnie poszuku-
ją inwestorów, które osobiście przyjeżdżają do 
przedsiębiorców z profesjonalnie przygotowaną, 
kompleksową ofertą i które nie zrażają się po-
czątkowym brakiem zainteresowania. 

7.  Jak ocenia Pan naszą ofertę inwestycyjną w sto-
sunku do ofert przedstawionych przez inne sa-
morządu?

–  Nie mam zbyt dużej skali porównawczej ponie-
waż w okolicach Mielca nie znalazłem działki 
inwestycyjnej o  interesującej mnie powierzch-
ni więc nie podejmowałem rozmów na temat 
szczegółów oferty. Wiele terenów inwestycyj-
nych jest dopiero w  fazie przygotowań, często 
nie są doprowadzone jeszcze media więc na dzień 
dzisiejszy Państwa oferta inwestycyjna jest bez-
konkurencyjna.

O kilka słów poprosiliśmy właściciela firmy 
Wojciecha Tycnera:
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ByĆ poLaKieM... – to BrzMi DUMnie
uroczystości z okazji 230. 

rocznicy uchwalenia Konstytu-
cji 3 maja i Święto matki Bożej 
Królowej polski

W  tym roku przypadła   230. rocz-
nica uchwalenia Konstytucji 3  Maja, 
która wówczas była drugą na  świecie 
i pierwszą w Europie ustawą regulującą 
organizację władz państwowych, prawa 
i  obowiązki  obywateli. 3  maja obcho-
dzimy także Uroczystość Najświętszej 
Maryi Panny, Królowej Polski. 

Warto pamiętać, że Konstytucja 3 
maja w 1791 roku była pierwszą w Eu-
ropie i  drugą na świecie po konstytu-
cji Stanów Zjednoczonych. Zrównała 
prawa polityczne szlachty i mieszczan. 
Odtąd  tron polski miał być dziedzicz-
ny. Zniesiono też słynne liberum veto.   
Polska stała się  monarchią konstytucyj-
ną,  w której obowiązywał  trójpodział 
władzy na ustawodawczą, wykonawczą 
i sądowniczą.

Mieszkańcy Połańca w  okoliczno-
ściach pandemii wzięli udział w  ob-
chodach kolejnej rocznicy uchwalenia 
Konstytucji 3 Maja i  Święta Matki 

Bożej Królowej Polski.   Uroczystości 
rozpoczęła Msza Święta w   Kościele 
pw. Matki Bożej Wspomożenia Wier-
nych w Połańcu o godzinie 12.00,  któ-
rą  celebrował Proboszcz Parafii, ksiądz 
Mariusz Piotrowski, który w homilii na-

wiązywał do historii Polskiego Narodu, 
przywołał wiele wydarzeń i  wydanych 
aktów, które są nierozerwalne związa-
ne z  chrześcijaństwem. To święto jest 
świadectwem wiary naszych przodków, 
którzy w okresie zmagań i walki o nie-
podległość w czasach niewoli, powstań, 
wojen, okupacji zawierzali i  pokładali 
nadzieję w   Maryi, Królowej Polski. 
Duchowny podkreślał jak wielkie  zna-
czenie mają uroczystości poświęcone 
Najświętszej Marii Pannie, które obcho-
dzone są w całym kościele katolickim. 
Ksiądz proboszcz zaapelował   również 
o jedność między ludźmi, bez podziałów 
politycznych. 

Polskości dumo Biało-Czerwona 
walk, trudu, zwycięstw świadectwo 
na skrzydłach Orła niesiona 
Polski szlachetne dziedzictwo […]

NARODOWE BARWY 
Kazimierz Surzyn, 2018

Każdego roku w dniu 7 maja obcho-
dzona jest w połańcu rocznica ogłosze-
nia „uniwersału połanieckiego”. tego 
dnia również Szkoła podstawowa im. 
tadeusza Kościuszki w połańcu obcho-
dzi Święto Szkoły, a zarazem święto 
swojego patrona.

Dzień ten jest zawsze ważnym wydarzeniem 
dla mieszkańców Połańca, a także wielkim wyda-
rzeniem w życiu szkoły, gdzie w szczególny sposób 
wspominana jest postać Tadeusza Kościuszki.  Jest 
to czas zadumy i pamięci.

W związku z czasem pandemii mieszkańcy nie 
mogli świętować tej rocznicy tradycyjnie gromadząc 
się pod pomnikiem Tadeusza Kościuszki.

Tego dnia również dzieci i młodzież oraz na-
uczyciele i pracownicy szkoły nie mogli   spotkać 
się na uroczystym apelu w szkole.

Mimo to na stronie internetowej szkoły pojawiła 
się z  tej okazji prezentacja przygotowana przez 
Samorząd uczniowski klas IV-VIII.

Ponadto symbolicznie pod pomnikiem Tadeusza 
Kościuszki delegacje złożyły kwiaty.

Wśród delegacji byli przedstawiciele Szkoły 
Podstawowej w Połańcu, Towarzystwa Kościusz-
kowskiego oraz Samorządu Połanieckiego.

Kolejna rocznica ogłoszenia „Uniwersału połanieckiego” 
oraz święto szkoły podstawowej w połańcu
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Samorząd Połańca zdając sobie w pełni sprawę, 
że dbanie o  środowisko naturalne, zdrowie, re-
kreację to obowiązek wszystkich, zarówno władz 
samorządowych, jak i każdego mieszkańca nie ustał 
w staraniach o pozyskanie kolejnych środków na 
dalszy rozwój gminy w kierunku polepszenia kom-
fortu życia mieszkańców w  zakresie bezpieczeń-
stwa, zdrowia, rekreacji i sportu.   Gmina pozyskała 
na ten cel środki z Narodowego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej. Wniosek o do-
finansowanie złożony został w 2016 r., a realizacja 
rzeczowa nastąpiła w 2018, 2019, 2020r. Na ten cel 
gmina pozyskała kwotę w wysokości 2,5 milionów 
złotych. Łączny koszt inwestycji wyniósł 2,9 mi-
liony złotych, co oznacza, że wkład gminy wynosił 
tylko 0,4 mln złotych. 

Pozyskane środki mogły być wykorzystane tylko 
na w/w  cel. Podając tę informację należy zwró-
cić uwagę, że pozyskane tak duże środki mogły 
być wykorzystane tylko i  wyłącznie na w/w  cel.   
W  przypadku realizacji innych zakresów środki 
musielibyśmy zwrócić do Narodowego Funduszu, 
jednocześnie obciążając budżet gminy tą wielkością, 
na co nigdy nie możemy pozwolić. Na to zada-
nie ogłoszono publiczny przetarg nieograniczony. 
Wykonawcą był Zakład Remontowo - Budowlany 
Mieczysław Dudek.

Realizacja projektu podzielona została na 10 
etapów, to jest”: 
• opracowanie dokumentacji projektowej, 
• opracowanie studium wykonalności,
• kolejno prace na obszarach od A, B,C,D, E, F, G 
• promocja 

Obszar a  – budowa ścieżki rowerowej o  na-
wierzchni asfaltowej wraz z chodnikiem i obiek-
tami małej architektury oraz zagospodarowanie 
zieleni na ulicy Jana Pawła II.

W  okolicy pojawiły się ławki z  koszami na 
śmieci, karmniki i budki lęgowe, domki dla owa-
dów, nasadzenie kwiatów, rabat ,drzew, krzewów 
i trawników.

Obszar B - zagospodarowanie zieleni na ul. 
Kościuszki i Batalionów Chłopskich (zabiegi pie-
lęgnacyjne istniejących drzew i krzewów, nasadze-
nie nowych roślin)

Obszar c - budowa obiektów małej architektury 
i zagospodarowanie zieleni na ul.11 Listopada

Obszar D - budowa obiektów małej architektury 
i zagospodarowanie zieleni na ul. Widokowej (bu-
dowa ścieżki rowerowej z chodnikiem, ławki, kosze 
na śmieci, nasadzenie kwiatów, trawników, drzew, 
krzewów i rabat)

Obszar E -  zagospodarowanie zieleni wzdłuż ul. 
T. Kościuszki ( zabiegi pielęgnacyjne, nasadzenie 
nowych roślin)

Obszar F budowa obiektów małej architektu-
ry z zagospodarowaniem zieleni przy pomniku T. 
Kościuszki ( budowa chodników , wykonanie ławek 
z koszami , nasadzenie zieleni)

Obszar G – przebudowa ścieżki na Kopiec 
Kościuszki wraz z  budową małej architektury 
i  zagospodarowanie zieleni miejskiej (nasadzenie 
kwiatów, rabat, drzew , krzewów, trawników, zapro-
jektowanie zieleni w formie łąk kwietnych)

Głównym celem realizowanego zadania jest 
poprawa jakości środowiska miejskiego poprzez 
rozwój oraz zwiększenie ilości terenów zielonych. 
Stworzenie miejsc bogatych w różnorodną roślin-
ność wpłynęło nie tylko na atrakcyjność gminy, 
ale przede wszystkim na poprawę jakości życia jej 
mieszkańców. W  ramach prac stworzono wielo-
piętrowe i  różnogatunkowe kompozycje zieleni 
z wykorzystaniem traw, bylin, krzewów oraz drzew. 
Stworzono przez to odpowiednie warunki dla pta-
ków, owadów i mniejszych zwierząt, co w istotny 
sposób zwiększy różnorodność biologiczną. Dzięki 
odpowiedniemu układowi i  doborze roślinności 
powstała także idealna zapora przed hałasem spo-
wodowanym między innymi ruchem ulicznym. 
Dobierając szatę roślinną wzięto również pod 
uwagę by były to rośliny o małych wymaganiach, 
odporne na zanieczyszczenia powietrza oraz dobrze 
znoszące zasolenia i odporne na niską temperaturę 
i suszę. Łączna powierzchnia terenów zieleni ob-
jętych projektem to 3,2 hektary. Dodatkowa po-
wierzchnia biologicznie czynna uzyskana w wyniku 
realizacji projektu obejmuje obszar o powierzchni 
1,4 hektara.

Po realizacji tego zadania możemy docenić jak 
olbrzymią rolę pełni zieleń w mieście, która służy 
wszystkim mieszkańcom - tym w  domach jed-
norodzinnych, jak i  mieszkającym na osiedlach 
mieszkaniowych - zarówno osobom miejscowym, 
jak i przyjezdnym. W 7 miejscach w Połańcu nowa 
zieleń   wprowadziła do sylwetki miasta urozma-
icenie, koloryt (w zależności od pory roku) i  dziś 
stanowi teren wypoczynku i rekreacji.

Uzyskane oszczędności w głównym zada-
niu pozwoliły na rozszerzenie zadania na 
dodatkowe ulice: Czarnieckiego, Madaliń-
skiego, żapniowskiej również zakończone

Po realizacji głównego zadania uzyskano 
oszczędności w wysokości około 200 tys zł, które 
gdybyśmy nie wykorzystali do poszerzenia zada-
nia musielibyśmy oddać. Podjęta wówczas decyzja 
rozszerzała zadanie o kolejne ulice: Czarnieckiego, 
Madalińskiego, Żapniowską z wkładem minimal-
nym gminy ok. 30 tys złotych. Zadanie zostało 
rozpoczęte przed kryzysem gospodarczym i trudną 
sytuacją gmin w zakresie dopływów.

Trwa realizacja kolejnego zadania pn.: „Rozwój 
terenów zieleni na obszarze miasta Połaniec, etap 
II” w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura 
i  Środowisko 2014-2020, działanie 2.5 Poprawa 
jakości środowiska miejskiego” oś priorytetowa II. 
W dniu 30.03.2020 r. podpisano umowę z wyko-
nawcą, którym jest Firma Handlowo-Usługowa 
Bogusław Roguz. Na to zadanie został ogłoszony 
publiczny przetarg nieograniczony. Całkowita war-
tość zadania wynosi 225 192,71 zł. Wkład własny 
gminy to 33  778,91 zł. Dofinansowanie   wynosi 
191 413,80 zł.
ZIELONE ULICE W MIEŚCIE– ul. Czarnieckie-
go, ul. Madalińskiego,   ul. żapniowskiej.

Zakończono również  prace na trzech kolejnych 
obszarach miasta – to centralne trasy komunikacyjne: 
ul. Czarnieckiego, Madalińskiego Żapniowskiej. To 
tutaj natura znalazła swój dom, i to w sercu miasta.

Przedsięwzięcie objęło zagospodarowanie tere-
nów miasta Połaniec. Podstawowym celem plano-
wanej inwestycji jest stworzenie obszarów zieleni 
urządzonych z odpowiednio dobranymi do warun-
ków glebowych, zharmonizowanymi z otoczeniem 
z uwzględnieniem walorów estetycznych, różnorod-
nymi biologicznie gatunkami roślin wzbogacających 
przestrzeń publiczną, co wpłynie na atrakcyjność 
miasta i  poprawę jakości życia mieszkańców. Za-
danie objęło wykonanie nasadzeń krzewów, bylin 
i traw w formie rabat. W naszym mieście znajdują 
się tereny, które zasługują na podkreślenie poprzez 
wzbogacenie ich zielonymi kompozycjami.
Nowe tereny objęte projektem to :

Obszar H przy ulicy S. Czarnieckiego - 
64 241,50 zł

Obszar I  przy ulicy A. Madalińskiego - 
134 384,10 zł

Obszar J przy ulicy Żapniowskiej – 26 567, 11 zł
Zieleń przy ciągach komunikacyjnych nie tyl-

ko zdobi, ale również wpływa odpowiednio na 
mikroklimat. Dobór roślin do tych miejsc został 
przemyślany oraz dostosowany do istniejących wa-
runków, tak aby nie utrudniać komunikacji. Rośliny 
na tereny przyuliczne, będą odporne na okresową 
suszę czy zanieczyszczenia. Warto wspomnieć, iż 
prace związane z przyszłym utrzymaniem i pielę-
gnacją rabat kamiennych w  tych miejscach będą 
dużo łatwiejsze i tańsze, aniżeli gdyby były wyko-
nane w inny sposób. Tego typu rabaty nie będą tak 
porastały chwastami jakby wykorzystano materiał 
typu kora, przez co nie będą wymagały plewienia. 
Żwiru nie wywiewa również wiatr (co ma miejsce 
w przypadku kory) i właściwie nie wymaga uzu-
pełniania. Podkreśla za to pokrój roślin i  ładnie 
wygląda o każdej 
porze roku.  

A  dzisiaj ra-
batki wyglądają 
właśnie tak, jak 
na przedstawio-
nych zdjęciach.

zieLony połaniec 
DUŻe zaDanie w zaKresie przyroDy, reKreacji, BezpieczeŃstwa i sportU - na łączną Kwotę 2,9 MLn złotycH 

przy wKłaDzie własnyM GMiny tyLKo 0,4 MLn złotycH zaKoŃczone. eFeKty Dzisiaj...
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22 maja w Kielcach obyły 
się mistrzostwa Województwa  
u-18 i u-20  w lekkiej atletyce. 

Udział wzięli zawodnicy UKS  Ża-
czek Połaniec.  Najlepiej spisała się szta-
feta  4 razy 100 m w składzie  Bartłomiej 
Pytko, Karol Bąk, Igor Szydłowski, Ja-
kub Wrzałek  zwyciężając zdecydowanie 
w swojej konkurencji. Kamila  Legiecka  
zajęła  2  miejsce  w biegu na  800 me-
trów  i Jakub Wrzałek  był 3 w  biegu 
na  400 metrów. 

S. Szydłowski

Lekkoatletyczne zmagania w Kielcach

„Karta Seniora Miasta i  Gmi-
ny Połaniec” to program działań na 
rzecz wsparcia osób starszych miesz-
kających na stałe na terenie Miasta 
i Gminy Połaniec poprzez:
•  promowanie aktywności społecznej 

i poprawę jakości życia,
• wzmocnienie kondycji finansowej 
seniorów,
•  zachęcanie osób 60+ do korzysta-

nia z dóbr kultury, edukacji, sportu 
i innych form rozwoju fizycznego,

•  umożliwienie seniorom rozwoju 
swoich pasji i  zainteresowań oraz 
promowanie aktywnego spędzania 
wolnego czasu.
„Karta Seniora Miasta i  Gminy 

Połaniec”   to zbiór ulg i  uprawnień 
oferowanych mieszkańcom, którzy 
ukończyli 60 rok życia. 

Karta Seniora upoważnia połań-
czan, którzy ukończyli 60 rok życia 

do korzystania z  oferty ulg i  raba-
tów. Karta gwarantuje niższe ceny za 
produkty czy usługi oferowane przez 
partnerów tego projektu. Seniorzy 
otrzymują zniżki zarówno na ofer-

tę miejskich instytucji kulturalnych, 
sportowych, jak i  prywatnych firm. 
W 2020 r. wydano 36 kart, w 2021 r. 
wydano 12 szt., a od od uruchomienia 
projektu łącznie wydano już 481.

Karta seniora Miasta 
i Gminy połaniec

ośrodek sportu 
i rekreacji w połańcu 

informuje, że od dnia 1 maja 2021 r. 

urucHomione zoStały Korty teniSoWe, 
które działać będą przy zachowaniu zasad 

reżimu sanitarnego. 
Sympatyków tenisa ziemnego zapraszamy 

codziennie od godziny 8.00 do 20.00. 
prosimy o dokonanie wcześniejszej rezerwa-
cji telefonicznie od  poniedziałku do piątku 

pod numerem telefonu 15 8651 130 (wew. 20).
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1 miejsce Tałaj Kuba – 600 m – 1:36,62 – nowy rekord życiowy
2 miejsce Bąk Karol – 1000 m – 2:59,71 – nowy rekord życiowy
4 miejsce Szydłowski Igor – 1000 m – 3:02,87 – nowy rekord życiowy
4 miejsce Wrzałek Jakub – 400 m – 53,71 – nowy rekord życiowy
1 miejsce Julia Szydłowska – 3 km – 9.55,49 – liderka list krajowych 
    na tym dystansie.

UKs Żaczek połaniec 
wystartował w zawodach 

„i ty możesz zostać mistrzem” 
w suchej Beskidzkiej 

z bardzo dobrym 
skutkiem ! 

platforma erolnik
Deklaracje wpłat na fundusz promocji 

produktów rolno-spożywczych

wychodząc naprzeciw oczekiwaniom 
interesantów, jak i mając na uwadze 

automatyzację procesów w ramach funduszy promocji, 
uprzejmie informuję, 

iż na platformie usług erolnik 
uczestnicy funduszy promocji 

mogą składać drogą elektroniczną 
dokument: Deklaracja wpłat na fundusze promocji pro-

duktów rolno-spożywczych.
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Szanowni państwo, drodzy uczniowie! pragniemy 
przedstawić ofertę edukacyjną na zbliżający się rok 
szkolny 2021/2022, jaką przygotował zespół Szkół 
w połańcu. mamy nadzieję, że spełni ona państwa 
oczekiwania. Więcej informacji można znaleźć na na-
szej stronie internetowej (www.zspolaniec.slaskdata-
center.pl) oraz na szkolnym facebooku i instagramie. 

Z a P r a S Z a M y !

Nasza Szkoła – Twoja Decyzja – Dobry Wybór

Przedstawiamy ofertę edukacyjną na rok szkolny 2021/2022, 
przygotowaną specjalnie dla Ciebie. Jeśli szukasz szkoły, któ-
ra zapewni realizację Twoich pasji i  zainteresowań, a  przy tym 
znakomicie przygotuje Cię do egzaminów maturalnych  
i zawodowych – dobrze trafiłeś!

Zdecyduj dobrze – przed Tobą całe życie! Przeanalizuj wybór 
Twojej nowej szkoły. Prawdopodobnie to, jakiego wyboru dokonasz, 
zdecyduje o Twoim przyszłym sposobie zarabiania pieniędzy i pomy-
śle na dorosłe życie. Wybierz... dobrą szkołę! Sprawdź, co oferuje Twoja 
nowa szkoła, i dopiero wówczas podejmij decyzję. Już wkrótce – ciesz 
się z wyboru, naucz się wykorzystywać szansę, jaką jest Twoja eduka-
cja. Ucz się, podróżuj, wygrywaj konkursy i olimpiady, a później pracuj  
i zarabiaj (jak najwięcej). 

Co nas wyróżnia? 
•  odkrywamy talenty, rozwijamy pasje naszych uczniów oraz wspie-

ramy wszystkich mających jakiekolwiek trudności, 
•  dostosowujemy programy nauczania oraz pracujemy zróżnicowany-

mi metodami, dając każdemu szansę realizacji potrzeb edukacyjnych 
stosownie do jego możliwości. 

FUN & EDUCaTION 
– to motto naszej pracy z uczniami 

Jesteśmy dumni z:
•  sukcesów uczniów (tutaj się... nie zmieściły – szczegóły na www. 

zspolaniec.pl), 
•  supernowoczesnych pracowni przedmiotów zawodowych (ENEA 

– pomiary elektryczne i elektroniczne, DIPOL – TV SAT i moni-
toring, SATEL – inteligentne systemy alarmowe, OZE – systemy 
energetyki odnawialnej, ENERGIA PRZYSZŁOŚCI – zaawan-
sowane laboratorium energetyki),

•  bazy dydaktycznej na najwyższym poziomie: laboratoria, baza 
sportowa, pracownie przedmiotowe matematyki, języków obcych, 
języka polskiego, biologii, chemii, fizyki, geografii,

•   realizowanych projektów: ERASMUS+ i POWER (praktyki zawo-
dowe – Anglia i Portugalia) Akademia CISCO, ROBOLAB, SEP, ...

•  aktywnej współpracy z najlepszymi pracodawcami (ENEA, APP 
Automatyka, BURY, SATEL,...),

•  świetnej zdawalności matury,
•  zdawanych z sukcesem egzaminów potwierdzających kwalifikacje 

zawodowe (lepiej uczyć się i zdać niezwykle wymagający egzamin 
w trudnym zawodzie i  ... mieć pracę, niż zaliczyć łatwy egzamin 
w innym zawodzie i ... być petentem biur pośrednictwa pracy),

•  klas „połówkowych” czyli elektronik z  elektrykiem i  energetyk 
z  OZE lub klas o  danym profilu z  podziałem na grupy (dzięki 
temu wszystkie przedmioty zadowowe i pracownie realizowane są 
w małych grupach!) 

•  szkolnego koła Stowarzyszenie Elektryków Polskich (SEP) – to 
stały kontakt uczniów i kadry ze specjalistami w branży związanej 
z  energią elektryczną. Transfer doświadczenia zawodowego, jest 
bezcenny z punktu widzenia przyszłego pracownika – pracodawcy 
docenią to natychmiast. 

•  profesjonalnej kadry, z  której zdecydowana większość uzyskała 
stopień nauczyciela dyplomowanego oraz posiada certyfikat egza-
minatora CKE (egzaminu maturalnego i zawodowego). Na www.

zspolaniec.slaskdatacenter.pl znajdziesz wiele ciekawych informacji 
o naszej szkole, sukcesach uczniów, programach nauczania,... Poczuj 
atmosferę Twojej nowej szkoły: ciesz się zdjęciami, filmami i pre-
zentacjami przedstawiającymi to, jak pracujemy i  jak się bawimy 
(wszystko w zakładce: DLA KANDYDATÓW). 

W naszej szkole masz do wyboru:

LICEUM OGÓLNOKSZTaŁCĄCE 
Połanieckie liceum to szkoła nowoczesna, w której uczniowie mogą 

rozwijać swe pasje i talenty w różnych dziedzinach. Praca podczas 
zajęć lekcyjnych odbywa się w znakomicie wyposażonych klasach, 
z wykorzystaniem najnowszych zdobyczy techniki edukacyjnej, takich 
jak tablice interaktywne czy platformy e-learningowe. W szkole dzia-
łają liczne koła zainteresowań, których uczestnicy poszerzają wiedzę 
i mogą zdobywać laury w konkursach przedmiotowych. Liceum zna-
komicie przygotowuje do zdawania egzaminu maturalnego, dlatego 
też jego absolwenci od lat osiągają wysokie wyniki i z powodzeniem 
kontynuują naukę na studiach wyższych.

Uczniowie LO uczestniczą w różnego rodzaju konkursach i olim-
piadach, osiągając liczne sukcesy, o których szczegółowe informacje 
znajdziesz na naszej stronie internetowej i szkolnym Facebooku i In-
stagramie

Rozszerzenia przedmiotów, które są dostępne w naszych oddzia-
łach, zostały wybrane na podstawie opinii rodziców oraz uczniów 
– zaproponowane liczby godzin z poszczególnych przedmiotów są 
podyktowane jak najlepszym przygotowaniem młodzieży do egza-
minu maturalnego.

W  naszym liceum zaplanowaliśmy oddziały z  następującymi 
przedmiotami wiodącymi:

1 „a”  – matematyka, geografia, język angielski – Nauka w tej klasie 
kształtuje logiczne i analityczne myślenie oraz przygotowuje 
do życia we współczesnej, globalnej rzeczywistości

Dlaczego warto wybrać klasę matematyczno-geograficzną  z roz-
szerzonym językiem angielskim w naszym LO?

Dobór przedmiotów rozszerzonych pozwala absolwentom tego 
profilu na dużą elastyczność w wyborze kierunku studiów, ponieważ 
matematyka i geografia często pojawiają się jako przedmioty rekruta-
cyjne na kierunkach wielu uczelni, jak np.: uniwersytety ekonomiczne 
i  przyrodnicze, politechniki, a  także warszawskie SGH i  SGGW 
oraz AGH w Krakowie. Nieodzowna w pracy w strukturach mię-
dzynarodowych jest znajomość angielskiego, a ten język oferujemy 
na poziomie rozszerzonym.

Nie masz jeszcze sprecyzowanych planów co do kierunku studiów, 
nie chcesz ograniczać sobie ścieżki kariery zawodowej?

Liceum z profilem matematyczno-geograficznym jest dla ciebie 
najlepszym wyborem!!!

Nasi absolwenci po tym profilu są informatykami, pracują w insty-
tucjach finansowych, bankach a także są geodetami czy inżynierami 
budownictwa.
Co jeszcze gwarantujemy?

•  przygotowanie do egzaminu maturalnego z przedmiotów roz-
szerzonych w ramach dodatkowych zajęć,

•  koła przedmiotowe przygotowujące do udziału w olimpiadach 
(min Olimpiadzie Matematycznej, Olimpiadzie Statystycznej, 
Ogólnopolskiej Olimpiadzie o Diamentowy Indeks AGH, Olim-
piadzie Geograficznej, Olimpiadzie Przedsiębiorczości),

1 „B”  – biologia, chemia, matematyka – Nauka w tej klasie kształ-
tuje badawczy sposób myślenia, charakterystyczny dla nauk 
przyrodniczych. Podczas nauki w  klasie biologiczno-che-
micznej rozwija się umiejętność rozwiązywania problemów  
i samodzielnego poznawania praw rządzących przyrodą.

Dlaczego warto wybrać klasę biologiczno-chemiczną z rozszerzo-
ną matematyką w naszym LO?

•  Umożliwimy Ci poszerzenie wiedzy z chemii i biologii dzięki 
przeprowadzaniu ciekawych doświadczeń na lekcjach. 

•  Poznasz świat wykraczający daleko poza szkolną ławkę i weź-
miesz udział w realizacji licznych projektów edukacyjnych. 

•  Zyskasz możliwość korzystania z wiedzy wykształconej kadry pe-
dagogicznej (nauczyciele są absolwentami renomowanych uczelni 
z dużym doświadczeniem pedagogicznym, zorientowanymi na 
oczekiwania i potrzeby ucznia). 

•  Podczas nauki skorzystasz z nowoczesnych pomocy naukowych 
- klasycznych oraz tych, które wykorzystują technologie IT.

Po naszym profilu stoi przed Tobą perspektywa odbycia studiów 
na przyszłościowych kierunkach jak MEDYCYNA, STOMATO-
LOGIA, FARMACJA, WETERYNARIA, DIETETYKA czy też 
KOSMETOLOGIA. 

1 „c”  – język polski, historia, język angielski - Klasa humanistycz-
no-językowa to doskonały wybór dla osób interesujących się 
naukami humanistycznymi i społecznymi. Nauka w tej klasie 
stwarza możliwość poszerzenia wiedzy z historii, języka pol-
skiego i języka angielskiego. Interaktywne zajęcia rozwiną 
umiejętności niezbędne do tworzenia szeroko pojętej kultury 
audiowizualnej i medialnej (telewizja, reklama, Internet). 

Dobór przedmiotów rozszerzonych pozwoli absolwentom tego 
profilu na dużą elastyczność w wyborze kierunku studiów, a dzięki 
dobrej znajomości kształconego na poziomie rozszerzonym języ-
ka angielskiego uczelnie o charakterze międzynarodowym również 
będą w zasięgu ręki
Dlaczego warto wybrać ten profil?

•  będziesz realizować ciekawe projekty historyczne, językowe,
•  nauczysz się redagowania materiałów, informacji na portalach,
•  odbędziesz wizyty studyjne w radiu, redakcji gazety,
•  weźmiesz udział w warsztatach dziennikarskich i zajęciach wo-

kalno-muzycznych,
•  przygotujesz się do realizacji małej formy teatralnej, zdobędziesz 

umiejętności zachowania się na scenie,
•  weźmiesz udział w konkursach literackich, dziennikarskich i ję-

zykowych.
Jakie są dalsze możliwości?

Profil ten przygotowuje w szczególności do studiowania na kierun-
kach humanistycznych, prawie, administracji, socjologii, stosunkach 
międzynarodowych, politologii, dziennikarstwie, historii sztuki czy 
kulturoznawstwie…

Pamiętaj, że połanieckie liceum to gwarancja znakomicie zdanej 
matury. Od lat jesteśmy dumni z  naszych absolwentów, którzy 
– dzięki wysokim wynikom osiągniętym na maturze – realizują 
swoje marzenia, studiując na najlepszych polskich uczelniach. Wy-
kształciliśmy wielu przyszłych lekarzy, informatyków, prawników, 
nauczycieli akademickich, tłumaczy i… aktorów. Dołącz do tego 
elitarnego grona!

zespół szkół im. oddziału partyzanckiego 
aK „jędrusie” w połańcu

ul. ruszczańska 23, 28-230 połaniec • tel./fax.: 15 8650 325• e-mail: zspolan@poczta.fm • www.zspolaniec.slaskdatacenter.pl
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Chcesz zdobyć bardzo poszukiwany zawód 
i dobrze zarabiać?

TECHNIKUM - Twój najlepszy wybór!

W wyniku reformy edukacji kształcenie zawodowe zmieniło 
się zupełnie (na lepSze!)

Jeżeli chcesz podążać śladami naszych najlepszych absolwentów, 
chcesz zarabiać na swojej wiedzy, chcesz, abyś to Ty „przebierał” 
wśród ofert pracodawców - zdecyduj się na kształcenie zawodo-
we (zawodowcy mają po prostu lepiej)! Dzięki wsparciu  wielu 
firm (ENEA, SATEL, DIPOL, BURY, GRUPA AZOTY ...) nasze 
pozostałe laboratoria są wyposażone na najwyższym, profesjonalnym 
poziomie.  W trakcie nauki będziesz wykorzystywał najnowo-
cześniejszy sprzęt pomiarowy i laboratoryjny - m.in. posiada-
my super nowoczesną pracownię enea  (pomiary elektryczne 
i elektroniczne). Każdy uczeń naszego technikum (niezależnie 
od kierunku), kończy naukę z uprawnieniami Stowarzyszenia 
elektryków polskich (pracodawcy docenią to od razu). Z nami 
odbędziesz praktykę u  wiodących pracodawców  lub podnie-
siesz swoje umiejętności w trakcie zagranicznego stażu.  W naszym 
TECHNIKUM zostaniesz przygotowany   do założenia własnej 
działalności (gdy tylko zechcesz pracować na własny rachunek). 
I najważniejsze: tecHniKum = zaWÓD + matura

Jaką szkołę i jaki kierunek wybrać? Już bardziej logicznej podpo-
wiedzi nie otrzymasz!!!

FAKTY mówią za siebie: Obwieszczenie Ministra Edukacji i Na-
uki z dnia 27 stycznia 2021 r. 

PROGNOZA ZAPOTRZEBOWANIA NA PRACOWNI-
KÓW: Zawody, dla których, ze względu na znaczenie dla rozwoju 
państwa, jest prognozowane szczególne zapotrzebowanie na pracow-
ników na krajowym rynku pracy to m.in: elektronik, elektryk, technik 
elektronik, technik elektryk, technik energetyk, technik urządzeń 
i systemów energetyki odnawialnej

TECHNIK ELEKTrONIK
Czego będziesz się uczył? 

Przedmioty w kształceniu zawodowym teoretycznym to m. in.: 
elektrotechnika i elektronika, urządzenia elektroniczne, układy ana-
logowe, układy cyfrowe, język obcy w branży elektronicznej. 

Przedmioty w kształceniu zawodowym praktycznym to m.in.: po-
miary elektryczne i elektroniczne, instalacja urządzeń elektronicznych, 
eksploatacja urządzeń elektronicznych.

języki obce: j. angielski, j. niemiecki/j. rosyjski (do wyboru) 
przedmiot realizowany w zakresie rozszerzonym: matematyka

JAK ZDASZ EGZAMIN ZAWODOWY? Już od wielu lat nasi 
ELEKTRONICY zdają egzamin potwierdzający kwalifikacje zawo-
dowe w zakresie INSTALOWANIA URZĄDZEŃ ELEKTRO-
NICZNYCH, z prawie 100% skutecznością! Zaliczenie I kwalifikacji, 
już daje Ci możliwość rozpoczęcia pracy w zawodzie ELEKTRONIK! 
CZY W „ELEKTRONIKU” BĘDZIE DUŻO NAUKI POPRZEZ 
PRAKTYKĘ? 99% treści określonych przez program nauczania 
jako PRAKTYCZNE, uczniowie realizują w trakcie PRACOWNI 
i LABORATORIÓW. Mamy taką możliwość dzięki doskonałemu 
wyposażeniu oraz doświadczonej i przyjaznej kadrze pedagogicznej. 
A w trakcie każdych zajęć: doskonale uczysz się i bawisz (bo nasze 
zajęcia praktyczne są niezwykle interesujące a prowadzący - sympa-
tyczni i  wspierający naszych uczniów). CO BĘDZIESZ ROBIŁ 
W PRZYSZŁOŚCI? Przemysł elektroniczny jest jedną z najbar-
dziej dynamicznych gałęzi gospodarki. Technik elektronik instaluje, 
montuje, konserwuje i naprawia aparaturę i urządzenia elektroniczne. 
Nasz absolwent pozna zasady projektowania układów elektronicznych 
w oparciu o nowoczesne metody sprzętowe i programowe. Kierunek 
stanowi połączenie szeroko rozumianej elektroniki oraz sieci kompu-
terowych. I NAJWAŻNIEJSZE: ELEKTRONIK najczęściej pracuje  
w  ciepłych, klimatyzowanych pomieszczeniach z  wykorzystaniem 
„subtelnych” narzędzi i przyrządów pomiarowych. 

Dlaczego „Elektronik” w Połańcu? 
Nie ma (nie tylko w najbliższej okolicy) szkoły, której uczniowie:
- zdobyli tak wiele medali światowych konkursów wynalazczo-

ści, olimpiad i konkursów ogólnopolskich. To wspólny sukces: 
„nadających z uczniami na jednych falach” nauczycieli - pasjonatów 
i pragnących sukcesu – uczniów. Nie martw się, jeśli Twoje możliwo-
ści są troszkę mniejsze - oferujemy wsparcie prowadzące do zdania 
egzaminów zawodowych i matury. 

u nas każdy znajdzie swoje miejsce!  
- tak dużo,... za tak mało $$$ podróżowali po całym świecie! Nie-

samowite  eDuKacyjne WypraWy marzeŃ (niemalże 
cała Europa, Maroko, Izrael, Palestyna, Gibraltar czy Zjednoczone 
Emiraty Arabskie), to jest to o czym inni marzą, a u nas są one 
rzeczywistością od bardzo wielu lat!

teraz tWoja Kolej, ŻeBy zmieniĆ ŚWiat!!!

TECHNIK ENErGETyK
Ten kierunek to już nie zawód naszych rodziców (z  jedną wąską 

specjalnością), a nowoczesna dziedzina wiedzy z zakresem tematycznym 
od wytwarzania energii w elektrowniach cieplnych, atomowych i wiatro-
wych po jej przesyłanie i użytkowanie, z uwzględnieniem nowoczesnej 
automatyki i elektrotechniki. Jest to kierunek, który dzięki współpracy 
z naszym partnerem ENEA, daje możliwość przygotowania do pracy 
w zakładach z branży energetycznej. Technik energetyk może być zatrud-
niony w elektrowniach, elektrociepłowniach i ciepłowniach we wszyst-
kich przedsiębiorstwach produkujących energię elektryczną oraz cieplną. 
Czym zajmuje się technik energetyk?

Technik energetyk: dobiera, instaluje i obsługuje urządzenia i sys-
temy służące do wytwarzania energii w elektrowniach cieplnych, wod-
nych i niekonwencjonalnych, takich jak elektrownie wiatrowe, baterie 
słoneczne i inne. Lokalizuje i usuwa usterki w układach automatyki 
energetycznej, dobiera aparaturę kontrolno-pomiarową i  metody 
pomiaru przy badaniu aparatów i urządzeń elektrycznych. Dokonuje 
pomiarów parametrów instalacji i urządzeń energetycznych. Zdobywa 
wiedzę i umiejętności w zakresie nadzoru i obsługi maszyn oraz urzą-
dzeń w elektrociepłowniach, elektrowniach i ciepłowniach. Technik 
energetyk może podwyższyć swoje kwalifikacje w szkołach wyższych. 
Dlaczego warto wybrać technikum energetyczne ? 

Jesteśmy szkołą, która od niemal 50 lat kształci energetyków. Jako 
jedyni w regionie kształcimy w tym zawodzie. 

Zapewnimy udział w praktykach i stażach zagranicznych w ra-
mach projektów unijnych

Od 2015 roku cyklicznie, uczniowie technikum energetycznego 
biorą udział w  zagranicznych praktykach zawodowych w  Anglii  
i w Portugalii
Możliwość zatrudnienia

Możliwości zatrudnienia w  charakterze energetyka zapewnia-
ją liczne firmy, przedsiębiorstwa i  instytucje prowadzące działal-
ność związaną z wytwarzaniem czy pozyskiwaniem energii, a tak-
że opracowywaniem technologii użytecznych w  tej dziedzinie. 

TECHNIK UrZĄDZEŃ I SySTEMÓW 
ENErGETyKI ODNaWIaLNEJ (OZE)

– to wymagający zawód, dający wiele satysfakcji z pracy nad no-
woczesnymi rozwiązaniami konstrukcyjnymi i technologiami. Nasi 
uczniowie, specjalizujący się w ODNAWIALNYCH ŹRÓDŁACH 
ENERGII, zdobywają wiedzę o elektrowniach wiatrowych, panelach 
fotowoltaicznych, kolektorach słonecznych, pompach ciepła, elek-
trowniach wodnych geotermii. W szkole zdobędziesz wiedzę z zakre-
su rysunku technicznego, technologii montażu systemów energetyki 
odnawialnej. Nauczysz się tworzyć kosztorysy oraz zgłębisz zasady 
działalności gospodarczej w budownictwie. W praktyce nauczysz się 
także montażu systemów energetyki odnawialnej i ich obsługi.
Dlaczego warto wybrać właśnie ten kierunek?

Badania przeprowadzone w  Polsce wskazują, na dynamicz-
ny rozwój rynku odbiorców technologii energii odnawialnej.  
Polska, jako kraj członkowski UE, jest zobowiązana spełniać normy 
ekologiczne. Dotyczą one w dużym stopniu konieczności wdrożenia 
systemu odnawialnych źródeł energii. 

TECHNIK UrZĄDZEŃ I SySTEMÓW 
ENErGETyKI ODNaWIaLNEJ TO ZaWÓD Z PrZySZŁOŚCIĄ!

Absolwent kierunku będzie miał bardzo dużą szansę na zdobycie pracy!
Kim jest technik urządzeń i systemów energetyki odnawialnej?

To wysokiej klasy specjalista z zakresu montażu, obsługi i serwisu, 
a  także projektowania i  konstruowania systemów energetycznych 
wykorzystujących odnawialne źródła energii.
Jak możesz zdobyć doświadczenie?

•  poprzez zajęcia w profesjonalnej pracowni OZE;
•  poprzez praktyki zawodowe
•  poprzez płatne staże zagraniczne organizowane w ramach pro-

jektów (Portugalia, Wielka Brytania)
•  zostaniesz wyposażony w specjalistyczną wiedzę z zakresu OZE!
•  zdobędziesz doświadczenie i praktykę!
•  będziesz jednym z niewielu specjalistów na lokalnym rynku pracy!
•  będziesz miał duże szanse na zdobycie pracy!

Od 2015 roku cyklicznie, uczniowie technikum OZE biorą udział 
w zagranicznych praktykach zawodowych w Anglii i w Portugalii

TECHNIK ELEKTryK
Rozpocznij naukę na naszym kolejnym fascynującym kierun-

ku TECHNIK ELEKTRYK i rozwiń swoje ELEKTRYZUJĄCE 
marzenia 
Kim jest technik elektryk?

To wysokiej klasy specja-
lista zajmujący się naprawą 
i  montażem urządzeń elek-
trycznych. Elektryk bez tru-
du wciela się w  serwisanta 
maszyn i urządzeń elektrycz-
nych oraz instaluje i naprawia 
wszystko (no prawie wszyst-
ko) „co z prądem”.

W czasach, gdy bez prądu praktycznie nie da się ani żyć, ani pra-
cować, dobry elektryk jest absolutnie nieoceniony. Biorąc pod uwagę 
fakt, że zapotrzebowanie na energię elektryczna rośnie (i tak będzie 
przez kolejne lata), elektrycy są,... na wagę złota.

Instalacje elektryczne i  prąd są po prostu niezbędne i  dlatego 
elektrycy zawsze znajdą pracę!

Wybierz naukę poprzez praktykę, zostań uczniem TECHNIKUM 
w Połańcu i dołącz do najlepszych!

Co będziesz umiał: w trakcie nauki na kierunku technik elektryk 
zdobędziesz wiedzę teoretyczną i praktyczną (bardzo dużo!!!) oraz 
umiejętności, potwierdzone wieloma dyplomami - w tym uprawnienia 
SEP do 1 kV w zakresie:
•  montowania, uruchamiania i naprawiania maszyn i urządzeń elek-

trycznych
•  wykonywania, uruchamiania i naprawiania instalacji elektrycznych
•  oceniania stanu technicznego maszyn, urządzeń i  instalacji elek-

trycznych po montażu i naprawie
•  montowania i naprawiania układów sterowania, regulacji i zabez-

pieczeń maszyn i urządzeń elektrycznych
•  dobierania, montowania i sprawdzania działania środków ochrony 

przeciwporażeniowej

BraNżOWa SZKOŁa I stopnia
ODDZIaŁ WIELOZaWODOWy

Chcesz zdobyć konkretny zawód, znaleźć pracę i uzyskać niezależ-
ność? Wybierz SZKOŁĘ BRANŻOWĄ I-go stopnia, czyli dawną 
Zasadniczą Szkołę Zawodową. W klasie o profilu wielozawodowym 
połączysz wiedzę teoretyczną z praktyczną nauką zawodu, a podczas 
praktyk nawiążesz kontakt z  przyszłym pracodawcą, co zwiększy 

Twoje szanse na za-
trudnienie. W szkole 
w przyjaznej atmos-
ferze będziesz uczył 
się przedmiotów 
ogólnokształcących, 
a  specyfikę swoje-
go zawodu poznasz  
u  wybranego przez 
siebie pracodawcy. 
Pamiętaj, pracodaw-
cy poszukują wykwa-
lifikowanej kadry!
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Bogata, różnorodna i zaskakująca – 
taka jest nasza przyroda. a wśród jej 
wytworów możemy znaleźć prawdziwe 
skarby, o które powinien dbać każdy 
z nas. inicjacja każdego przyjaciela 
przyrody rozpoczyna się w najbliższym 
środowisku dziecka, czyli w domu 
i przedszkolu. 

To tu dzieci poznają pierwsze nazwy zwierząt, 
roślin czy zjawisk atmosferycznych, dostrzegają 
piękno otaczającego je świata. Tematyka dotycząca 
ochrony środowiska naturalnego realizowana jest 
na wszystkich etapach edukacji. W zależności od 
wieku odbiorców przybiera ona różne formy – 
w Przedszkolu Publicznym w Połańcu od 21 lat 
odbywa się Przegląd Zespołów Przedszkolnych 
„Ekologia w wierszu i piosence”.

 W tym roku wspólnie z Eneą Elektrownia Po-
łaniec realizujemy projekt „Połanieckie przedszko-
laki o przyrodę dbają, ogródki zakładają i okolicę 
z Eneą sprzątają”, a XXI Przegląd Zespołów Przed-
szkolnych „Ekologia w wierszu i piosence” jest trze-
cim ostatnim działaniem. Ze względu na sytuację 
epidemiczną w kraju wszystkie grupy, które zgłosiły 
chęć udziału w Przeglądzie, wystąpiły przed kame-
rą, zaś nagranie z występów jest udostępnione na 

stronie internetowej przedszkola w formie linku do 
platformy YouTube. Poniżej udostępniamy link do 
krótkiej relacji z tego wydarzenia: 

https://youtu.be/3l4LFXzSvmw
Przed kamerami zaprezentowało się 10 naj-

starszych grup przedszkolnych, czyli ponad 200 
dzieci z miasta i gminy Połaniec oraz miejscowości 
sąsiednich. Dzieci swoimi występami chcą uzmy-
słowić wszystkim, że każdy człowiek jest zależny od 

jednej i tej samej Ziemi, dlatego musimy o nią dbać 
niezależnie od tego kim jesteśmy i ile mamy lat. 

Uczestnikami tegorocznego, XXI Przeglądu Ze-
społów Przedszkolnych byli:
•  Grupa dzieci 3-6 letnich „Mali odkrywcy” ze 

Szkoły Podstawowej w  Zrębinie, która pod 
kierunkiem pani Anny Janickiej i Pauliny Ma-
chowskiej zaprezentowały przedstawienie „Mali 
ekolodzy”.

•  Grupa dzieci 6-letnich „Pszczółki” z Samorządo-
wego Przedszkola z Pacanowa wystąpiły w pre-
zentacji „Eko - pszczółki” pod kierunkiem pani 
Gabrieli Czechowskiej i Julii Kołodziej.

•  Dzieci 5,6-letnie z  grupy „Motylki” i  grupy 
„Pszczółki” z Przedszkola Gminnego im. Św. Jana 
Pawła II w Oleśnicy, które pod kierunkiem pani 
Małgorzaty Malec i Renaty Kaczocha wystąpiły 
w prezentacji pt. „Moja planeta”, „Z ekologią za 
pan brat”.

•  Dzieci 6-letnie z grupy „Pszczółki” z Przedszkola 
Publicznego w  Połańcu zaprezentowały przed-
stawienie pt. „Niech ziemia tonie w  kwiatach” 
pod kierunkiem pani Katarzyny Materkowskiej 
i Anny Arczewskiej-Żak.

•  Grupa dzieci 6-letnich z Przedszkola Publicznego 
w Połańcu, Filia nr 1 „Elfy” pod kierunkiem pani 
Eweliny Sałaty i Beaty Gołyski zaprezentowała 
występ pt. „Świat w naszych rękach”.

•  Dzieci 6-letnie z grupy „Motylki” z Przedszkola 
Publicznego w Połańcu wystąpiły w przedstawie-
niu „Cały świat jest w  naszych rękach”. Dzieci 
przygotowały panie Marlena Witkowska i Dorota 
Golonka.

•  Grupa „Koniczynki”, dzieci 4, 5 i  6-letnie 
z Przedszkola Publicznego w Połańcu Filia nr 2 
zaprezentowały się jako „Mali obrońcy przyro-
dy”. Dzieci przygotowały panie Joanna Kicińska 
i Jolanta Marczewska

•  Grupa integracyjna „Skrzaty” z  Przedszkola 
Publicznego w Połańcu pod okiem pań Moniki 
Mikody, Justyny Kuś – Mazur i Katarzyny No-
wińskiej – Karaś przygotowały prezentacje „Gdy 
się świat nie opamięta”.

•  Dzieci 6-letnie z  grupy „Jeżyki” z  Przedszkola 
Publicznego w Połańcu nagrały występ „Ziemia 
to nasz dom” pod kierunkiem pań Natalii Nalepy 
i Edyty Dziedzic – Godlewskiej.

•  Program artystyczny grupy „Muchomorki” 
z Przedszkola Publicznego w Ruszczy, ze względu 
na liczne zachorowania dzieci, zostanie nagrany 
i udostępniony w późniejszym terminie.
Wszystkim dzieciom i ich opiekunom należą się 

wielkie brawa za piękne występy oraz za zawarte 
w nich przesłania proekologiczne, które wzboga-
cone były ciekawymi aranżacjami muzycznymi, 
barwną scenografią i kolorowymi kostiumami.

Wszystkie grupy biorące udział w XXI Przeglądzie 
Zespołów Przedszkolnych zostały nagrodzone, a każ-
dy uczestnik otrzymał upominek. Nagrody i upomin-
ki ufundowali sponsorzy - ENEA Elektrownia Poła-
niec oraz Wydawnictwa Nowa Era i Mac Edukacja.

Dziękujemy dzieciom i opiekunom za mile spę-
dzony czas oraz życzymy byśmy za rok mogli się 
spotkać realnie na dużej scenie w Centrum Kultury 
i Sztuki w Połańcu.

N. Nalepa

wyjątkowy XXi przegląd zespołów 
przedszkolnych w połańcu

„ekologia w wierszu i piosence”



Bezpłatny Biuletyn informacyjny • nr 17 (56) • maj 2021 11

wiosenny połaniec
połaniec wraz z nadejściem wiosny zmienia się w piękny zielony i kwiecisty 

krajobraz. W otoczeniu wiosennej przyrody swoim widokiem zachwycają nas jej 
pierwsze oznaki.

Spacerując po naszym mieście możemy zauważyć budzącą się do życia roślin-
ność, a korony drzew owocowych obsypane są pięknymi kwiatami w kolorach 
bieli i różu.
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Wielu z nas z utęsknieniem wyczekuje po-
wrotu do normalności, choć namiastki daw-
nej swobody i braku ograniczeń. z dużą dozą 
prawdopodobieństwa można stwierdzić, że 
niektóre praktyki i nawyki przyjęły się na za-
wsze i zostaną z nami na długo po pandemii. 

Jednym z najbardziej wyczekiwanych momentów w tym 
roku było rozpoczęcie szczepień. Nadzieją stały się  po-
wszechne szczepienia, które przyspieszyły, na tyle aby  dać 
nam ochronę przed koronawirusem i szansę na powrót do 
normalności. Niedawno zaplanowano organizację tzw. maso-
wych punktów szczepień populacyjnych. Zadanie powierzono 
samorządom, wskazując minimalne normy i zasady sanitar-
ne, jakie punkty te powinny spełniać. W trosce o zdrowie 
i  bezpieczeństwo mieszkańców Miasta i  Gminy Połaniec  
Burmistrz – Jacek Tarnowski podjął starania o uruchomieniu 
punktu szczepień powszechnych właśnie w Połańcu.

– Rozumiejąc znaczenie szczepień i  potrzeby mieszkań-
ców w  tym zakresie, zapadła decyzja o  utworzeniu Punktu 
do Szczepień Powszechnych w  Połańcu. Szczepienia to na-
sza wspólna sprawa i nasza wspólna odpowiedzialność. Tylko 
one są naszą przepustką do normalności. Utworzenie Punktu 
Powszechnych Szczepień było dużym wyzwaniem organiza-
cyjnym, w  szczególności w  zakresie zaplanowania sprawnej 
obsługi osób w nowo powstałym punkcie. Dziś możemy powie-
dzieć, że to bardzo dobrze zlokalizowany punkt w  centrum 
Połańca. Chcemy, aby jak największa liczba osób, bez trudu, 
mogła tu przychodzić  i  przyjmować szczepionkę.  Jest mi 

niezmiernie miło, że gmina Połaniec mogła 
włączyć się w tę akcję powszechnych szcze-
pień. Jesteśmy dobrze przygotowani. Liczę 
na to, że mieszkańcy oraz osoby przyjezdne 
nadal będą chętnie korzystać z  możliwości 
szczepienia. Dziękuję wszystkim podmio-
tom odpowiedzialnym za otwarcie Punktu 
Szczepień Powszechnych, a zwłaszcza na-
szemu Partnerowi całego przedsięwzięcia 
Centrum Medycznemu „MEDYK” z Rze-
szowa, dzięki któremu jesteśmy Punktem 

Szczepień Powszechnych z tak wysokim wynikiem szczepień, 
albowiem liczba zaszczepionych do dnia 25.05.2021 – to 10333 
osoby. Chcemy dalej realizować to przedsięwzięcie, którego celem 
jest bezpieczeństwo Mieszkańców i szybki powrót do normal-
ności, jaką znamy sprzed pandemii. Niech Punkt Szczepień Po-
wszechnych służy  dla dobra nas wszystkich – mówi Burmistrz 
Połańca, Jacek Tarnowski.

pUnKt szczepieŃ powszecHnycH w połaŃcU 
z najwięKszą LiczBą osóB zaszczepionycH w powiecie staszowsKiM

Samorząd Połańca wystąpił z  po-
trzebą utworzenia kolejnego punktu 
(tym razem do   szczepień powszech-
nych), aby ułatwić dostęp mieszkańcom 
do szczepień. Wychodząc naprzeciw 
oczekiwaniom społeczeństwa Gmina 
Połaniec skierowała w dniu  6 kwietnia 
2021 r. wniosek do Wojewody Świę-
tokrzyskiego i Starosty Staszowskiego, 
w  którym zadeklarowała chęć zorga-
nizowania w/w punktu powszechnych 
szczepień, który został pozytywnie 
zaopiniowany.   Do współpracy przy 
szczepieniach zostało zaproszone Cen-
trum Medyczne „MEDYK” z Rzeszo-
wa. Punkt został wyposażony w stano-
wiska do szczepień, kwalifikacji, pierw-
szej pomocy. Wyodrębnione zostały 
stanowiska oczekiwania na szczepienie 
(poczekalnia) i  stanowisko oczekiwa-
nia po szczepieniu. Punkt szczepień 
utworzono w Połańcu (w  sali gimna-
stycznej Szkoły Podstawowej w  Po-
łańcu przy ul. Żapniowskiej 1). Został 
on oznaczony i  wyposażony zgodnie 
z  wytycznymi w  sprawie tworzenia 
punktów szczepień powszechnych. 
Obiekt został przygotowany zgodnie 
z  wszelkimi wymogami sanitarnymi.  
Za lokalizacją punktu w Połańcu prze-
mawiała duża powierzchnia użytkowa 
oraz dogodne rozwiązania logistyczne 
i  komunikacyjne pozwalające na wy-
dzielenie miejsca dla oczekujących, sta-
nowisk szczepień oraz sali obserwacji 
po wykonanym szczepieniu. Zadbano 
szczególnie o bezpieczeństwo, a  także 
komfort wszystkich, którzy będą się 

szczepić w Połańcu. Założona minimal-
na wydajność punktu szczepień to 200 
dawek dziennie realizowanych w  mi-
nimum 2 zespołach odpowiednio roz-
mieszczonych w obiekcie.  Osoby chęt-
ne do szczepień mogą rejestrować się 
na ogólnych zasadach, przez infolinię. 
Dla ułatwienia możliwości rejestracji 
mieszkańcom zostały utworzone dwa 
dodatkowe stanowiska informatyczne 
z  przypisanymi numerami telefonów, 
na które można dzwonić w celu reje-
stracji do szczepienia. Dziś wiemy, że 
w Punkcie utworzonym w Połańcu za-
szczepiono najwięcej osób w powiecie, 
i są to osoby nie tylko z Miasta i Gminy 
Połaniec, ale również odległych miast 
i gmin Polski, jak np. Warszawa, Cie-
szyn, Katowice, Kraków…. Liczba za-
szczepionych do dnia 25.05.2021 – to 
10333 osoby. W drugim Punkcie Szcze-
pień Powszechnych w naszym powiecie 
zostało zaszczepionych wielokrotnie 
mniej osób. Nowy Punkt Szczepień 
Powszechnych, który powstał w  Po-
łańcu pozwala również na odciążenie 
pracy Przychodni Zdrowia w Połańcu 
w realizacji szczepień, dzięki czemu le-
karze mogą przyjąć więcej pacjentów 
w problemach zdrowotnych i sprawach 
bieżących. Nowy Punkt Szczepień Po-
wszechnych w Połańcu z taką efektyw-
nością to dobry przykład popularyzują-
cy akcję realizowania szczepień. A do-
datkowo warto wspomnieć o aspekcie 
turystycznym, bo osoby przyjeżdżające 
do Połańca, aby się zaszczepić przy oka-
zji zwiedzają nasze miasteczko.

O PUNKCIE SZCZEPIEŃ POWSZECHNyCH W POŁaŃCU 
– PONaD 10 TyS. ZaSZCZEPIONyCH OSÓB

rozmowa 
z doktorem STaNISŁaWEM MaZUrEM, 
prezesem Centrum Medycznego ‚Medyk” 
w rzeszowie 

- Centrum Medyczne „Medyk” realizuje pro-
gram szczepień przeciwko COVID-19 w szkole 
podstawowej. Jest to punkt szczepień. Proszę po-
wiedzieć jak przebiega współpraca w utworzeniu 
tego punktu z samorządem  Połańca.

- Jestem lekarzem internistom, kardiologiem 
mieszkańcem Rzeszowa od dawna. Dla mnie i dla 
mieszkańców Rzeszowa, Połaniec to Kościuszko, 
Połaniec to elektrownia. W ostatnich latach Poła-
niec to również dla nas, dla Rzeszowa szybsza dro-
ga do Warszawy, do stolicy. Chciałem powiedzieć, 
że również w ostatnim czasie skojarzenia mamy, że 
Połaniec  to piękne miasto, mądrych, fajnych ludzi 
i  dobrze zarządzanych. To porozumienie z  Pań-
stwem w sprawie szczepień było bardzo dynamicz-
ne „Mówisz, masz” […]

- Czyli punkt został jak najbardziej dobrze 
przygotowany?

- Tak. Bardzo dobrze, oznaczony, dobra lokaliza-
cja, łatwy dostęp, parkingi, zabezpieczenia sanitarne 
co jest bardzo ważne. Tutaj ludzie mają dostęp do 
szczepień w przestrzeni wielkiej, gabarytowej. To 
jest bardzo ważne, że tutaj już od samego momentu 
rejestracji jest przewidziane żeby nie było kolejek, 
żeby nie było ścisku, żeby nie było mieszania się 
zarazków. I to jest bardzo dobre, to jest przykła-
dowe miejsce. Chcielibyśmy mieć takich miejsc na 
podkarpaciu więcej, ale tutaj świadomość rośnie, 
dlatego że chociażby Izrael  czy Anglia najpierw 
zaczęły szczepić w  małych, ciasnych gabinetach 
lekarskich i okazało się, że jest to źródło dalszych 
zakażeń i  w  tydzień po szczepieniu był wzrost 
zachorowań na wirusa. Pamiętajmy, że trzecia fala 
jest, że tych chorych mamy, nikt nie ma napisane, 
że jest chory więc na wszelki wypadek te zasady 

epidemiologiczne są bardzo ważne i te szczepienia 
działają, mamy duży sukces.

- Czyli ogromne doświadczenie również?
- Tak. Sam jestem przewodniczącym centrum 

kardiologicznego na Podkarpaciu. Jestem czujnym 
lekarzem  i mamy punkty szczepień, około 105 jest 
w naszych własnych placówkach, zakładach pracy. 
Myśmy byli pomysłodawcami już w  listopadzie 
pewnych rozwiązań. Zarejestrowaliśmy z zakładu 
pracy punkty szczepień. Też około 33 i również na 
podkarpaciu wszystkie te gminy, które się nie zgło-
siły w pierwszej edycji, w której nie miał kto szcze-
pić, to myśmy się zgłosili żeby tam szczepić również 
na Podkarpaciu wykonujemy zadanie, którego nikt 
nie chciał spośród silnych okręgów. My obstawiamy 
siedem okręgów dojeżdżając do chorych obłożnie, 
niepełnosprawnych do domu. Nie jest to ekono-
micznie żaden biznes, lecz spełniamy jakąś misję, że 
zarabiamy w takich obiektach wielkogabarytowych 
i dlatego tutaj taki szybki kontakt z Państwa sa-
morządem, który jest również otwarty na nowości. 
Mamy nadzieję, że ta współpraca będzie sukcesem 
na przyszłość, chcemy zainwestować trochę serca, 
trochę emocji i  dobrej opieki medycznej. Takie 
doświadczenie mamy w  Rzeszowie i  być może 
jakieś nowe pomysły się znajdą w sensie edukacji 

profilaktyki, terapii pocovidowej, jak i w przyszłości 
również profilaktyki zdrowotnej układu krążenia 
nowotworów, chorób układu pokarmowego, od-
dechowego itd. COVID oczywiście bardzo dużo 
namieszał. Myślę, jednak że „namalowany obraz” 
przez mgłę został zamazany, ale my to odtworzymy. 
Sczepienia są nadzieją. Chcemy się ze szczepie-
niami uporać na Podkarpaciu do końca czerwca 
i  konkretnie 26 czerwca robimy kongres na 2-3 
tysiące lekarzy, a potem piknik związany z troszkę 
takim podsumowaniem. Powiedziałbym z daniem 
ludziom z Podkarpacia troszkę nadziei, że już idą 
wakacje lepsze i  szczepienie było tutaj dopełnie-
niem bezpieczeństwa dla nas.

rozmowa z dyrektor ds. Sprzedaży 
i Marketingu,  koordynator ds. szczepień 
- JOaNNĄ DOBrZaŃSKĄ

- Ja mam jeszcze kilka pytań o dane szczepie-
nia. Proszę powiedzieć, ile w tym punkcie mamy 
w Połańcu dziennie osób i  czy są to tylko osoby 
z terenu Miasta i Gminy Połaniec, czy są to osoby 
przyjezdne gdzieś z terenu Polski, jak to wygląda?

- Dziennie szczepimy około 700 osób tutaj 
w Połańcu. Możliwość i wydajność tego punku jest 
przygotowana na 2000 osób dziennie więc jeszcze 
nie mamy tylu osób ile byśmy chcieli. Cieszymy 

się, że dajemy pełną dostępność dla tych, którzy 
chcą. Szczepimy w tej chwili 4 rodzajami szcze-
pionek Pfizer, Moderną, Astrą i Johnsonem,  więc 
każdy może wybrać szczepionkę, na której mu 
zależy w  każdym dniu. To wszystko oczywiście 
jest uzależnione od dostaw. Jeśli chodzi o  oso-
by, które są szczepione tutaj na terenie Państwa 
punktu to w  tej chwili około 20% to są miesz-
kańcy, a 80% przyjezdni z terenu małopolskiego, 
województwa świętokrzyskiego, śląskiego ale też 
i mazowieckiego. 

- Czyli dosyć odległe również?
- Dokładnie, te osoby mają dostępność szcze-

pionek w Państwa punkcie. Jest to docenione przez 
nich, wybierają się na tak zwaną dzienną wycieczkę 
po to, żeby przyjechać tutaj do Państwa punktu. 

- Czy są to pojedyncze osoby czy rodziny, czy 
mają Państwo takie dane?

- Są to małżeństwa, najczęściej zdarzają się mał-
żeństwa, rodziny również. Natomiast osoby star-
sze zostały już wcześniej zaszczepione na terenie 
swoich województw. Skupiamy się w tej chwili na 
szczepieniu osób młodszych.

- Dziękuję ślicznie Państwu.
- Dziękujemy. 

Rozmawiała: Agnieszka Krupa, 
Referat Komunikacji Społecznej i Promocji 

w Urzędzie Miasta i Gminy w Połańcu

Punkt Szczepień Powszechnych w Połańcu

Rejestracja szczepień

Burmistrz Miasta 
i Gminy Połaniec 
– Jacek Tarnowski
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8 maja odbyły się otwarte mi-
strzostwa Stalowej Woli w lek-
kiej atletyce. 

Udanie rozpoczęli sezon biegowy lek-
koatleci UKS Żaczek Połaniec. Najlepiej 
spisał się DAMIAN NOGA zwycięża-
jąc w  biegu na 1000 metrów. 2 miejsce 
w biegu na 600 metrów wywalczył KUBA 
TAŁAJ, a w biegu na 1000 metrów kobiet 
- na 3 miejscu finiszowała JULIA SZY-
DŁOWSKA. Blisko podium był JAKUB 
WARZAŁEK 4 w biegu na 400 metrów. 
Trenerem zawodników jest Sławomir Szy-
dłowski.

Udane rozpoczęcie sezonu w lekkiej atletyce

od 13 maja spis powszechny w naszej 
gminie przeprowadzają rachmistrzowie 
spisowi. jeżeli zadzwoni do ciebie rach-
mistrz spisowy, zobaczysz na ekranie 
swojego telefonu numer: 22 828 88 88. 

Z  uwagi na epidemię wywiady bezpośrednie nie 
będą realizowane do odwołania. Narodowy Spis Po-
wszechny 2021 zostanie przeprowadzony od 1 kwietnia 
do końca września. Takie badanie odbywa się co 10 lat. 
Służy zebraniu informacji o liczbie ludności,  strukturze 
demograficzno-społecznej i zawodowej, a także o sta-
nie mieszkań i  budynków. Pozyskane w  ten sposób 
dane są później wykorzystywane do opracowań, zesta-
wień i analiz statystycznych. Wszystkie dane osobo-
we przetwarzane w ramach prac spisowych są poufne 
i podlegają szczególnej ochronie, na zasadach określo-
nych w ustawie o statystyce publicznej oraz w ustawie 
o ochronie danych osobowych. Rachmistrz jest prze-
szkolony, zna dobrze pytania z ankiety i potrafi zazna-
czyć odpowiednią opcję w  nietypowych sytuacjach. 
Praca rachmistrzów spisowych będzie się odbywać na 
dwa sposoby: poprzez wywiad bezpośredni i telefonicz-
ny. Forma prowadzonych wywiadów będzie zależeć od 
sytuacji epidemicznej oraz preferencji rachmistrzów.
UWAGA: BĘDZIE POTRZEBNY NR PESEL

W razie wątpliwości co do tożsamości rachmistrza 
warto skontaktować się z infolinią spisową pod nu-
merem 22 279 99 99 (dostępna od 15 marca).
WAŻNE: RACHMISTRZAMI SPISOWYMI NA 

TERENIE MIASTA I GMINY POŁANIEC SĄ 
TYLKO I WYŁĄCZNIE PONIŻSZE OSOBY:

Pani Dominika Reichert
Pan Piotr Samborski
Pani Anna Kolera
Pani Natalia Macias
Pani Marta Niziałek.

 BęDzie Dzwonił 
Do cieBie 

racHMistrz 
spisowy

Bezpłatne zDjęcie, Kreator zDjęĆ Do DowoDU - wyDłUŻenie terMinU
zapraszamy do korzystania z bezpłatnego Kreatora zdjęć do Dowodu osobistego 

dostępnego na stronie Kreatora zDjęć Do DoWoDu oSoBiStego .
akcja zostaje przedłużona do 30 czerwca 2021 r. w związku z czym każdy zainteresowany może wyko-
nać bezpłatnie i samodzielnie zdjęcie do dowodu osobistego przy pomocy Bezpłatnego Kreatora zdjęć.
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serDusZKa 
poMocy

W gminie połaniec stanęły serduszka po-
mocy.

Pierwsze z nich stanęło już przy Szkole Podstawowej 
im. T. Kościuszki w Połańcu i niemalże od razu zapełnia 
się kolorowymi zakrętkami.

Drugie znajduję się przy Przedszkolu Publicznym 
w Połańcu przy ul. Żapniowskiej.

Trzecie natomiast stoi przy Zespole Placówek Oświa-
towych w Ruszczy.

Wkrótce stanie również czwarte, mniejsze serduszko 
przy Szkole Podstawowej w Zrębinie.

Ich usytuowanie nie jest przypadkowe i zostało skon-
sultowane z dyrekcją ww.  szkół i przedszkoli i ma na 
celu edukację najmłodszych mieszkańców, by promo-
wać zachowania proekologiczne, a przy tym pomagać 
potrzebującym.

Zbieranie nakrętek skłania ludzi do zaangażowania 
się w inicjatywę społeczną. Dzieci w szkołach uczą się 
nie tylko tego, że śmieci warto segregować, ale mają 
satysfakcję, że mogą pomóc innym ludziom.

To bardzo prosty sposób na zrobienie czegoś dobrego 
dla innych oraz dla naszego środowiska.

Dzięki tej inicjatywie dzieci i młodzież będą uczyć się 
właściwych nawyków związanych z selekcjonowaniem od-
padów, a  to zaś ściśle wiąże się z budowaniem poczucia 
odpowiedzialności za ochronę przyrody.Każdy z nas może 
wrzucić do serduszek plastikowe nakrętki, które przecież są 
nieodłącznym elementem wielu artykułów wykorzystywa-
nych w naszym codziennym życiu. Efekty zbiórki zależą 
głównie od nas samych. Im więcej nakrętek tym lepiej,waż-
ne, by serca zapełniały się plastikowymi zakrętkami.

Burmistrz Miasta i  Gminy Połaniec informuje, iż 
w tym celu zostanie powołany zespół, do którego chcemy 
zaprosić dyrektora Szkoły Podstawowej w Połańcu Panią 
Gabrielę Zielińską, dyrektora Przedszkola Publicznego 
w Połańcu Panią Annę Kaniszewską, dyrektora Zespołu 
Szkół Oświatowych w Ruszczy Panią Małgorzatę Łuka-
szek oraz dyrektora Szkoły Podstawowej w Zrębinię Panią 
Elżbietę Adaś, a także przedstawiciela Rady Miejskiej Pa-
nią Joannę Witek oraz przedstawiciela z ramienia  Urzędu 
Miasta i Gminy Połaniec Panią Małgorzatę Żugaj.

Specjalnie do tego celu powołany zespół będzie ustalał 
kierunki pomocy z zebranych zakrętek (forma pomocy) 
dla osób zgłoszonych o  wsparcie. Wnioski o  wsparcie 
będą przychodziły na adres urzędu i będą bezpośrednio 
kierowane do powołanego zespołu co usprawni zbiórkę, 
a tym samym pomoc. Każdorazowo informacja na temat 
prowadzonej zbiórki będzie zamieszczana na stronie 
Urzędu Miasta i Gminy Połaniec oraz na serduszkach.

 Zachęcamy do udziału w zbiórce!

DUŻe 
postępy prac 
przy realizacji zadania 

BUDowy DróG 
wraz z inFrastrUKtUrą 
tecHniczną 
w MiejscowoŚci winnica

To konkurs dla naukowców, dziennikarzy i 
praktyków na publikacje o edukacji. Jego ce-
lem jest docenienie i upowszechnienie warto-
ściowych prac, które odpowiadają na aktualne 
wyzwania, przed którymi stoi polski system 

edukacji. Nagroda w wysokości 10 tysięcy zło-
tych przyznawana jest w trzech kategoriach: 
naukowej, publicystycznej, specjalistycznej. Na 
Państwa zgłoszenia czekamy do 30 czerwca 
2021 r.

Więcej informacji na temat konkursu znaj-
dziecie Państwo na stronie www.efc.edu.pl/o-
-konkursie. Zachęcamy też do zapoznania się z 
wypowiedzią dr hab. Mikołaja Herbsta - Człon-
ka Kapituły Nagrody im. prof. Romana Czer-
neckiego. W trzech dotychczasowych edycjach 
Nagrody im. prof. Romana Czerneckiego do-
ceniono 16 laureatów, wyróżniono 36 autorów.

nagroda im. prof. romana czerneckiego 

Konkurs dla autorów publikacji o edukacji
edukacyjna fundacja im. romana czerneckiego (fundacja efc) zapra-

sza do czwartej edycji konkursu nagroda im. prof. romana czerneckiego. 

Lokalne organizacje pozarządowe, domy 
kultury i biblioteki oraz nieformalne grupy do-
rosłych z  małych miejscowości mogą składać 
wnioski o  dotację do 8 500 zł na półroczne 
działania z młodzieżą!

W  tym konkursie można otrzymać dofi-
nansowanie do 8 500 zł na sześciomiesięcz-

ne projekty realizowane od 01.02.2021 r. do 
31.07.2021 r. O dotację mogą ubiegać się in-
stytucje z  miejscowości do 20 tysięcy miesz-
kańców:

- powiatowe, miejskie i gminne biblioteki,
- miejskie i gminne domy kultury,
-  organizacje pozarządowe (zarejestrowane 

w formie stowarzyszeń i fundacji w KRS lub 
w ewidencji prowadzonej przez Starostów),

- Ochotnicze Straże Pożarne,
- nieformalne grupy dorosłych (które chcą 

założyć organizację pozarządową).
Uczestnicy projektu to młodzież w wieku od 

13 do 19 lat (uczniowie klas siódmych i ósmych 
szkół podstawowych i uczniowie szkół ponad-
podstawowych) z  terenów wiejskich i  małych 
miast (do 20 000 mieszkańców). Zalecana liczba 
członków grupy projektowej to 12-20 osób.

Więcej informacji oraz wniosek dostępny na 
stronie internetowej https://rownacszanse.pl/
rkg2020.

przedłużony nabór wniosków w regionalnym Konkursie Grantowym!
W związku z awarią panelu Wnioskodawcy powiązaną z zakładaniem no-

wych kont, a także mając na uwadze wyjątkową sytuację związaną z epide-
mią, w odpowiedzi na liczne prośby Wnioskodawców, informujemy o wydłu-
żeniu terminu naboru wniosków w regionalnym Konkursie grantowym do 
czwartku, 29 października 2020 r., do godziny 12.00.
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Głównym założeniem jest uwrażli-
wienie dzieci na piękno muzyki i sztu-
ki, rozwijanie zainteresowań dźwiękami 
i  malarstwem oraz szeroko rozumianą 
kulturą. Jednym z realizowanych zadań 
było zapoznanie z dziełami malarskimi 
wybitnych twórców. 

Aby jak najlepiej zapamiętać i  od-
tworzyć klimat wielkich dzieł w  rolę 
muz pozujących, wcieliły się same 
przedszkolaki. Grupa integracyjna 
„Skrzaty” odtworzyła piękne dzieła 
mistrzów takich jak Frida Kahlo, Woj-
ciech Kossak, Aleksander Gierymski,  
Vincent van Gogh czy samego Leonar-
da da Vinci. Dzieci pozowały cierpli-
wie do zdjęć, które są rekonstrukcjami 
słynnych obrazów. Brały czynny udział 
w przygotowaniach dekoracji czy cha-

rakteryzacji. Dzięki temu, mogły po-
znać te dzieła nie tylko z albumów czy 
innych fotografii, ale jakby od wewnątrz 
poznać klimat i historię każdego dzieła. 
Takie obcowanie ze sztuką jest znacznie 
bliższe dzieciom, pozwala nieco ina-
czej przeżywać różne emocje, których 
dostarcza nam malarstwo. Jest również 
doskonałym sposobem na zapamiętanie 
i zrozumienie dzieł wielkich mistrzów 
pędzla. 

Tworzenie tzw. „żywych obrazów” 
było też doskonałą zabawą integrującą 
dzieci, które wspierały się wzajemnie 
i dopingowały kolegów aby wypadły jak 
najlepiej. Przygoda ta z pewnością zosta-
nie na długo w pamięci przedszkolaków. 

Monika Mikoda

Żywe obrazy
w przedszkolu publicznym w połańcu

W roku szkolnym 2020/2021 przedszkole publiczne w po-
łańcu realizuje roczny plan pracy pt. „z kulturą i sztuką na ty”. 

Przebywający na zgrupowaniu Kadry Narodowej 
w  zapasach w  stylu wolnym w  Miliczu-JAKUB 
WŁADCZYK został wytypowany przez trenera 
Kadry Narodowej – Jusupa Abdusalamowa (Wi-
cemistrza Olimpijskiego z IO w Pekinie) jako re-
prezentant Polski na Mistrzostwa Europy U-23 
w zapasach w stylu wolnym, które rozegrane zostaną 

w  stolicy Macedonii Północnej-Skopje w  dniach 
17-23 maja 2021.

Wychowanek MKS Czarni Połaniec, trenerów: 
Henryka Skotnickiego, Tadeusza Szkwarka i Wik-
tora Skrobacza będzie rywalizował w kat. wagowej 
do 79 kg, w której wywalczył Brązowy medal Mi-
strzostw Polski Seniorów w 2020.

Mistrzostwa europy U-23 
w zapasach w stylu wolnym
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PUNKT 
INFOrMaCJI 

TUrySTyCZNEJ 
W POŁaŃCU 

Od  10 maja 
Punkt Informacji 

czynny 
od poniedziałku do piątku 

w godz. 8.00-16.00
 CaŁOrOCZNy 

WyKaZ GODZIN 
OTWarCIa PUNKTU 

INFOrMaCJI 
TUrSyTyCZNEJ 

W POŁaŃCU

SEZON WaKaCyJNy 
(LIPIEC - SIErPIEŃ):

środa - piątek
8.00- 16.00

sobota
10.00- 18.00

niedziela
12.00- 20.00

SEZON LETNI 
( CZErWIEC, WrZESIEŃ)

Środa  - piątek
8.00- 16.00

sobota - niedziela
10.00- 18.00

SEZON ZIMOWy:
poniedziałek - piątek

 8.00- 16.00

Stypendia często kojarzą się jedynie z wyróżnie-
niem za dobre wyniki w nauce czy pomocą w trud-
nej sytuacji materialnej. Jednak to nie wszystko 
– w  Polsce i  na świecie działa wiele organizacji 
tworzących różnorodne programy stypendialne: od 
organizacji pozarządowych oferujących wsparcie 
dla ambitnych maturzystów z małych miejscowości, 
poprzez samorządowe programy dla artystów, po 
uniwersyteckie stypendia dla zagranicznych stu-
dentów. Bezpłatna, dostępna dla wszystkich baza 
stypendiów (zarówno krajowych, jak i zagranicz-
nych), konkursów oraz staży na portalu MojeSty-
pendium.pl pomaga znaleźć oferty odpowiadające 
zainteresowaniom i sytuacji życiowej danej osoby.

obszerna baza ofert 
i wiedzy o stypendiach

Portal Moje Stypendium prowadzony jest od 
2009 roku przez Fundację Dobra Sieć. Fundacja od 

ponad 10 lat aktywnie działa w obszarze wykorzy-
stywania nowych technologii dla dobra społeczne-
go, w tym m.in. popularyzacji wiedzy o programach 
stypendialnych i  innych możliwościach wsparcia 
rozwoju młodych ludzi w Polsce. W bazie serwisu 
od początku jego istnienia zgromadzonych zostało 
niemal 13 500 ofert stypendiów, konkursów i staży.

Co ważne, działalność redakcji portalu wykracza 
szeroko poza zbieranie informacji o  aktualnych 
ofertach. Na portalu regularnie publikowane są ar-
tykuły o tematyce związanej ze stypendiami i edu-
kacją - m.in. o tym, jak znaleźć stypendium online 
czy gdzie szukać wsparcia na studia za granicą.

Fundacja regularnie przeprowadza także szeroko 
zakrojone badania systemu stypendialnego w Pol-
sce. W 2021 roku ukazał się raport “Mapa stypen-
diów III” z największego w skali kraju, unikalnego 
badania społecznych programów stypendialnych 
w Polsce. Z  raportu można dowiedzieć się m.in. 
kim są organizatorzy programów stypendialnych 

w Polsce, jakie typy stypendiów są najpowszech-
niejsze czy skąd pochodzą środki na realizację 
programów stypendialnych. Wszystkie publikacje 
i raporty z badań przeprowadzonych przez zespół 
portalu Moje Stypendium udostępniane są za dar-
mo, w ramach misji społecznej Fundacji.

wsparcie stypendialne i rzetelne 
informacje podczas pandemii

Trwający kryzys spowodowany pandemią CO-
VID-19 uwypuklił znaczenie solidarności i wza-
jemności. W sytuacji dużej niepewności związanej 
z systemem edukacji i rynkiem pracy, wartościowe 
inicjatywy stypendialne, będące elementem roz-
budowanej sieci wsparcia, mogą być szczególnie 
pomocnym narzędziem dla wielu osób.

Zespół portalu stara się służyć swoim do-
świadczeniem i wiedzą również w obecnej sytu-
acji. Poza monitorowaniem potencjalnych zmian 

w rekrutacji na poszczególne programy, na porta-
lu pojawiają się artykuły będące odpowiedzią na 
sytuację pandemiczną, takie jak np. przystępne 
wyjaśnienie wpływu tarcz antykryzysowych na 
szkolnictwo wyższe czy porady, jak organizować 
naukę w  trybie online. Ponadto, raport “Mapa 
stypendiów III” przedstawia informacje, jak 
pandemia COVID-19 wpłynęła na realizację 
programów stypendialnych w Polsce.

pomoc dla 
organizatorów stypendialnych

Działalność Fundacji obejmuje także wsparcie 
organizacji w tworzeniu, udoskonalaniu i promo-
cji programów stypendialnych. W  tym zakresie 
Fundacja współpracuje z  organizatorami stypen-
diów zarówno w Polsce, jak i za granicą. Ponadto, 
na portalu regularnie publikowane są zestawienia 
grantów dla organizacji ze szczególnym uwzględ-
nieniem grantów dla organizatorów stypendialnych 
oraz organizacji społecznych działających na polu 
edukacji i przeciwdziałania wykluczeniu.

Zapraszamy na MojeStypendium.pl – to do-
stępne, kompleksowe źródło informacji o stypen-
diach i innych możliwościach wsparcia rozwoju!

Uwolnij tysiące możliwości z Moim stypendium!
Studia na wymarzonej uczelni, realizacja projektu artystycznego czy społecznego, rozwój sportowy, wyjazd naukowy 

za granicę… w tych wszystkich działaniach – i wielu innych – może pomóc stypendium. na portalu mojeStypendium.
pl znajdują się aktualne oferty stypendiów, konkursów i staży, a także rzetelne artykuły o tematyce stypendialnej oraz 
edukacyjnej. Korzystanie z portalu jest całkowicie bezpłatne i dostępne dla każdego.


